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' EXHIBIT 20

« Copy of Pasadena,, California, Police Department
File Number 5619061, containing results of investigator 
concerning aieeged shots freed at vehicle of SAIDALLAH 
BISWRA SIRHAN at approximately 4:30 a.m., July 3, 1968, 
on Pasadena Freeway.



1
LA 56-156 
JOS/pjc

On August 5, 1968, B. C. HETHERINGTON, Detective 
Bureau, Pasadena, California, Police Department, furn^hed 
SA PHILIP J. REILLY a copy of Pasadena Police Department 
File Number 569061. This file related to investigatOnn by the 
police department concerning a report received at 4:45 a.m., 
July 3, 1968, fom SAIDALLAH BIS1ARA SIRHAN, 1659 North 
Lake Avenue, Pasadena. SWAN aieeged that while he was 
Pasadena-boumd on the Pasadena Freeway at approximately 
4:30 a.m., July 3, 1968, an unknown person had freed 
two shots at his vehicle.



Suspects Name (Los. - First - Middle, Address, Sex, Race - Age - Booking Charge and No.—If Not Booked - Hf. - Wt. - Hair - Eyes - Complx. - Other I.D. Character!.

’ CRIMES AGAINST PERSON 

REPORT ■

Namo if Busmess) . _
1 SIRHAN, SAIDLLLAH Bishara, MWV 35 569 <61 '
2 P^TAhtmpt^ ‘

Weapons or Force Used (Describe)
_TWoLSHOIS FIRED FROM UNKNOWN_______

LOCATION .
Pasadena Freeway N/O Orange Grove Blvd.

Murder

WEAPON (Poss.1 -3S CaLBRTE HAND Date - Tim - Day Occurred WEDNESDAY 
T-^L-^Sr^Ap PR o2S>_4l^ _______

Date- - Dey Reported to P-. D.T-P-tSS 4:45AM, Wednesday

Describe Injuries C&RWthot - Stab, etc.)
No INJURIES SUFFERDP BY VICTIM-_____

Type of Property Taisen (Money - Jewelry')
None.. _ . ■

Voluo of Loss

None
Type of Locatoon (Home - Bank, etc.)
Free:way (Three Lanes) ■

Condition of Victim (HBD, Coop, etc.)

Cooperative •
Coroner's Name and Cause No. ' Apparent Motive

Murder •
Victim's Location If Hospital or Mortuary

—A
Physical TvrOenco by (Inv's. Name)

Traoe Mark of Suspec's (Actions - Conversations)

FOLOOWS VICTIN ON FRETOAVs PULLS
Vehicle Used by Suspac's (Year - Maire - Body Type - Color - tdeenee and I.D. Nos.) 
See Below : "

ALONGSIDE AND FJ IES 8WTO VICTIMS 
_VEHICLES .

Locatoon O/here Victim Can Be Contadedby Day Inv. If No Phono InOicoted

None
Victim's Occupation 
Unemploydd ■

Resldenee Address - City - Phono
—1659_No_ La ke. Avooj... Pasaeena.

797-S3SM----------------- =---------------

Bustos's Address - City - Phone - Occupation
JNLojne________________________________ 1

Second VceRm's Occupatton

Person Reporting Offense
Same as victim. • . •

----------- . -----  —_ — --------------------------------  —__

Dr. Who Treated Victim

N/A ■
— —_ —. —. —— — —.-----— — —— — ------------- ------------------------------------------------------

If Citizen Arrest - Arrested by ’ .
n/a . .

— —. —_ — ——, ---- -- ----— — —— — —_ ——  --- . — —_ —. -----  -----  —— —— —_

Wttnosses - Name - Sex - Race - Age .

1 None . •
— —------- ------—----- , -— _ —-------- .------------ ----- —— —. —, — — — ——. —, -----  ——

2 ■ ■
— ™ — — — ——----- —— — — _ — — ««  ....  —. —. —. —- — —. —. «—

3 ■
------------------------- ------------------------ .-----  .----- ----- - -----

1 VEHICLE S^ee® 4 M/W ’Sg TWO IN FRONT SEAT & Two IN REAR SEAT® SUBJECTS IN REAR SEAT______ L
2 WEARING HATE DRIVER HAD SMALL. MOUSTACHEe NFD - '

Vehicle #000 3 Mw_ One driving and two in rear reap The:__T.»Oi__9J«—rear-s-eaT—-we-ar-njmq.—-
3 DRESS HATS® NFD . . .

loss 
Item 
No.

(1) Itemiza L.oss (One Arricio to a line - List and Doecri0e Fully - Seriai Numbers and Values In Columns) 
(2) Identify AOdtrioeal Suspec's (3) Reconstruct trie Crime (No Duplicatlon of Prior Itemized toOormation) 
(4) Summorlze Other Detolls Relating to the Crime ’ .

Serial 
Numbers .

VAUUF

No Loss® ■
-Vehicles:—#—Late—model-VoVe«—Buss—White—ori—Ory—Whites—rn-color-.—NFD- 

. #2 1959 Che-Vo, Lt- Green or Turquoiee in Color. NFD

_VlCTJMLJSJRHAN,_RES1ONJEDIL_TOLJIHEUEASUDTNSaJEOLilCEL_DEE.TA..AND^^
The victim had been in the Los Angeles area attempting to locate a lady writer assicitti 

.WTH_.THE_!!£REE:_eRE.as.!L.mHXL-ALLEGEDLJULiVEReL_ATUANEUNKNOreALADDRESL8-ONI-^^ ---- He 

WAS UNABLE TO CONTACT THE SUBJECT IN QUESTION AND WAS RETURNING TO THE PASADENA AREA ON THE

-PasADETNAA—FREEWjAYt----SIRHAN-BArRD-HE-oar-O«-THE-FREEBAH?-FROM-Hl-LL-Sr->-ANID-H--T-HH-T-l-ME-HAD---------
NOTICED THE TWO S US PECT VEHICLES A6 THEY APFEAEDD TO BLOW THE CAR HORES AT EACH OTHER AND 

-BE-NAMI—CHANGI-NNG—LANEIs®----AT-TH-AT-TJME,—THE-V4CTHMLJWAS IN-THE-NUMBTER-THREE-LANEt- BUT SE-NS-N-O-------
THAT HE WAS POSSIBLY BTINO FOLOOWED BY THE TWO VEHICLES IN QUESTION, HE CHANGED TO THE

_NUMBER TWO LANE (Ct-ITTr) IN AN ATTEMPT TO ALOQW THE VEHICLES TO PABB, ACCORD.ING..OO_JTH£_______ _
victim, the vehicles did not pass, but Instead the V-W-t Bus fell in behind the victims Car 

And regained there until they were approximate:ily 2 to 4 mile from the end of the FRTTWay»

20m 10-5-67 H

Cope's to •
Dtt. 3 OH 1 -

Copees by indexed by Appooved •

MarsHam
OfRcer - P-No.
McCray, P-745



INVESTIGATION REPORT PPD For*
20m 5-7-68 I

■ PASADENA POLICE DEPARTMENT1 
• ' Pasadena, Calif.
I '

Clarification

PC 217 Attempt Murder

Dato of this report Caso number 

%9 061
REFERENCE TO: _ ,

Pasadena Freeway N/O Orange Grove Blvd.

SIRHAN WENT ON TO SAY THAT AG HIS VEHICLE APPROACHED THE ENID OF THE PaSADEAA FREEWAY, ’
’(N/O Orange Grove Blvd. overpass) the V.W« bug pulled alongside in the number three

and the Chevrolet made the same movement in the number one lane® It was the opinion
i ■ OF THE VICTIM THAT THE 7170 VEHICLES WERE ATTEMPTING TO BOX HIM IN, IN AN ATTEMTT TO 1
, SLOW HIS CARo As THE VW PULLED ALONGSIDE, SI RANI SAID HE THOUGHT HE SAW A HAND GUN

i BEING POINTED OUT THE DRIVERS WINDOW, BUT COULDN’T DETERMINE IF THE DRIVER HAD THE
’ weApon or if it was in the hand of the passeneer in thefron? seat.

I ■ When the fust shot was fired through the right dino wing, the victim leaned to his
I RIGHT IN AN ATTEMPT TO AVOID BE ING HIT AND HE THEN HEARD THE SECOND SHOT WHICH FOLOWWDD
| I MMEDIATELY AFTER THE F IRST SHOT AND ALSO CAME THROUH THE R IGHT WIND V INQo AFTER THE
| SECOND SHOT HAD BEEN FIRED, THE THREE VEHICLES WERE AT GLENARE ST. AND THE CHEVROLET TURNED
* left on GleniaAh St. and the V.W. turned right. The victim contnuedd north and came so

. THIS DEPARTMETT TO REPORT THE INCIDENTa
. ■ . . The projectiess fired bt the suspetts were recovered bt the undersigned and taken as

EVIDENCE. SEE ATTACHED PHYSICAL EVIDENCE FORM. ,
The victimo vehicle is a 1955 DeSoto, 2Dr.s White top/Uz body with priler on fenders 

AND LEFT PORTION OF BODTO 6)8 CaLIFo LlCo QTP 455©

I

Copies to „ .
Deto 3 Copies Mada

By

Approved Offerer — P. No.
McCray, P-t45. 7-3-6S, 6:50AM ’



PASADENA POLICE DEPARTMENT
Posodnoo, Calif, 91102

PHYSICAL EVIDENCE REPORT PPD Form’101
5m 8-181-67 G1

_ ’ PC 217 Attempt Murder = • Y^^S 5^9 061
Type of coso----------------- ’----------------------------------------------------------------------------------------------------------- ;_____________ Dote—___________________Cose No._________

Location___ Pasadena Freeway hl/O Orange Grove Blvd, Overpass . „ , ^1|A\M 5:1,0AM
Locor°>n----------------------------------------------------- 1--------------------------------------------------------------------------------------------------- .Time started I ______ Finished—__________

Scope of exom Ino tonn„ PHOTO OAPH8,, CCLLCCEDO PHYSICAL. EVIDENCED

. , Result Positive □ Negative □

Type of evidence Where (Found • How poocessdd Disposito>n

Two (2) LEAD POOJEC
WP1TCP~SPPCNO?—TO“UEr 

AMMOp

:TlEEO One FOUND EMBEDDED IN LEFT DOC r Collected ■ L.OCKER #3
*38 Calieoe of vehicles ■ ■■■

OnC“FOUND—LY^S-ON-JIftCIKCT-ON—
FLOOR in rear pcoticn OF CAO*

Film numtier ■ ’ Doto

#232 ■ View of Poles (2) io right wind wing of vehicle

#233 Lame . ■

#214 Deputs hole io left dooo where one poojectiee was recovered* ,

#H5 Interior view of vehicle, from left to oight<>

FURTHOR DETAILS (If odd^tional space required use reverse side) ,

: The TITO SPOTS PERE FIRED THOOUd THE RIGHT WIND WING, ONE ROUND ABOVE THE OTHERo The .
: DIRECTION OF TRAVEL THROUlH THE' I ETTE RI0R or THE CAR INDI IATES' THE SUSPECT VEHICLE WAS Tro THE '
j RIGHT AOID SLIGHTLY FORWARD OF THE VICTIMS VEHICLE, ONE LEAD SLUG PASSED THROUGH THE INTERIOR
| PORTION OF THE FRONT SEAT, CROSSED THE CHEST AREA OF THE VICTIM AND EMBEDDED IO THE LEFT DOOR, 

APPROXIMATELY 2 .INCHES BELOW THE WINDOW LEVEL AND APPROXIMATELY 10 INCHES FROM THE EDGE OF THE- 
DOOR. (Lock area) ■ ■

z The DRIVER APPARENTLY LEANED TO THE RIGHT after THE FIRST 8POT INA8MUPH AS THE SECOND SPOT, 
j PASSED THROUGH THE INTERIOR OF THE FROOIT PORTION OF THE VICTIMS CAO AND STRUCK THE CHROME 8TRIP 
j AT WINDOW LEVEL AT THE DOOR JAMB* IT THEN GLANCED AND S TRUCK THC CHROME STRIP OF THE WIDBOW
i AND LANDED ON THE VICTIMS JACKET WHICH WAS LYING ON THE FLOOR IO THC REAR PORTION OF THE CAO* 
i PAD THE DRIVER BEEN SITTING UPRIGHT, THC POOJECTlEE WOULD PROBABLY HAVE PASSED THOROUGH H88
I NCCKC . . ' . •

Det* 3 , • INVESTIGATOR McC0AYA_E-2taAJ!=&^^



PHYSICAL EVIDENCE-REPORT PPD Form 10'
6m 8-181-67 G1

PASADENA POLICE DEPARTMENT
Pasadena, Calif. 91102

T..’.,■. P-C' 217 ATTEMPT MURDER ________________ ' ' p- 7^8 c. 569 061 A

Location_______ 1659 N’ LAKE Alls____________2Time starled-k-O^PMFinished 45?OPM

COLLEOTJON OF PHYSICAL EVIDENCED / PHOTOS
Scope of examiniatinn______________________________________________________ *____________

Result Positive ® Negative □

I

Type of evia’ence . • Where ifound • How pooceseed . Disposition

Tarnished
Glass fragments Removed from around edges of bullet holes n 1 Scaled in v i AtS Locker # 2
Small brats of

Fi^WiMioii: of '
R'lGHT.DTTR WINDWING & FLOORBORDSS 0
Niven to undersigned by INV Hethcrinttnn Scaled in vial Locker # 2

Guelglcaning stem Niven to undersigned by INVo Hetherington Placed in envetoee Locker #2

Cltthtwgyt On livingroom couch upstairs P't.ACED IN BAGo Locker #2-

Took photos of bullet holes in the righit front door wandwing and other related locations 
on a 1955 DeSoto 2dE©o Sec above© •; .

Film numtier Dota 7-3-58 • .

\ 35_A_35_______ Depicts bullet holes in glams windwinn tf eight front door

; :_____ 47______ Depicts bullet hole in left front door tn the inside below window . '

' • 48 -__________ Shews interior of vchicee from left tt pibht© '________________________________

i ______66___________ D-P ict rcar v ew tf 1955:DccTt7o 2pg whitc/bacck license number___ QTP 455____

; ‘ _62_
1 . FURTHER DCTAITS (If additional spoco required use reverse siee) .

RecOVERDD SMALL PIECES of GLASS FEADMENT8 FROM AROUND THE TWO BULLET HOLES IN THE GLASS
OF THE RIGHT FRONT DOOR WINDWINT© RECOVERY ORGGLASS FRAQSCnNTIS WAS MADE WITH REFERENCE TO 

EACH HOLE® THE GLASS FROM ONE BULLET HOLE WAT PLACED IN ONE VIAL WITH THE GLASS OF THE OTHER
PLACED IN ANTTHH-Co MORE GLASS FRAGMENTS WERE RECOVERED, FROM THE FLOORBOARDSo All GLASS FRAQq 
HINTS APPEAR TO CONTAIN RESIDUE FROM THE BULLCTSa THESE WERE TAKEN FOR COMPARISON PURPOSES©

INV© HETHERINGTON:; gave the undcrs ignebAN ammunition bandclier containing approximately

9 CLJSSp AND A EIFLC POUCH OR CARRINQ CATC BEARING A UeSo MARKING© BOTH OF THESE ITELS WERE 
PRECESSED AND MARKED AND PLACED IN EV IDENCE© ALSO TWO P 1ECES OF CLOTH NN FOUND?,GN NA L IV ING 
ROOM COUCH IN AN UPSTAIRS APARTMENT EVER A GARAGE WERE TAKEN AND MARKED FOR EVIDENCE© INV c 
HCTHERINGTNN then GAVE THE UNDERSINCDD a STEN WITH a HANDLE and a clean ING DCV ICC on the end 
USED FOR NUN CLEANINOo Thus alone with a small piece'tf braSs wine threads tn one end were 
MARKED FOR CVUDENCE AND PLACED IN CViDCNCEo SEE ABTvCe





















PASADENA POLICE DEPARTMENT
. Pasadona, CoIIf.

INVESTIGATION REPORT PPD Form I
20m 5-768 li

Classlflcallnn I Dale of this report Caso number
PC 217 - Attempt Murder■ 7-31-68 . 569 061 ADD

REFEREEICE TOi ,

VICTIM: SAIDALLAH BISHAiA SIRUAN, MW 35
' 1659 North Lake Avenue, Apt. 7 .

. Pasadena 797-8381

VICTIM VEHICLE: 1955 DeSoto, two-door,
, . California litenst QTP 455 \

> '( ' ■ ' SUSPECTS: Severn male whites
• ' ■ • Dark suits, white shirts, tees,

' and dark hats
■. • ■ . Driver of VW bus had thin

. ■ . mustache

. SUSPECT VEHICLES;

'......... . . »1! ™bus, 1o« mDcD
. • White or ot^■•.mltt

• #2: 1959 Chevrolet
' ■ . . Light green

\ ■ PERSONS CONTACTED:

’ '. 1. ABRAHA. ALEX - see p^ 9
’ 760 Sc :a Ba:rbara Avenue

■ Pasade. c 795-8724 .
■ - ’ Employment: Post Office, Pasadena

: 2. ELIZAF -h GOLD, FW 39- see page 10 •
j Aka L! 1 WILLIAMS ' '
| - 188L Piston -
F ’ ' Los Anneies 663-6392 .

! 3. LIN..A CASSM, FW 4 9 - see page 11 -
; .911 Alta Vista Drive .

AHadena 797-1.867 ' . ’ ,

i' 4. ' ROBcD EDWARD RITCHEY, MM 39 - see pages 12 and 16 •
| . • . 1128 North Hill Avenue
j* • ‘ Pasadeux .

' .Employment: RX Express '
■ - 298 Henrietta Street

- Pasadena 792-3597 ' ■

? \ 5. DAVID R. SHACKETT - see pOgt 13 -
■ 68 Norch Fair Oaks Avenue * ’

•’•.• ' ■' Pasadena 793-7’848
• Business: David’s Sandal Shop

• Address same as above .



PASADENA POLCCE DEPARTMENT
Pasadeno, Collf.

INVESTIGATION REPORT PPD Form 1
' 20m 5-7-68 T'

PERSONS CONTACTED: (continued)

Classification
*. PC 217 - Atempt Murder

' Dato of this report
7-31-68

Cato number
569 061 ADD

REFERENCE TO: .

. Page Two ■

6. LINDA ANN POSEY, FW 26 - sue page 14 
Aka LINDA ANN FILER
2109 Summit Avenue

' AlOadena N/P ,

7. DAVID GEORGE NORFLEET, MW 25 - see page 14 
2109 Sumnit Avenue • . .
AlOadena N/P • '

■ 8. LINDA LEE DAVIS, FW 23 - see pOge 14 ’
. Ako LINDA LEE JENSEN ■ '
. : Ako CHRISTINE ELIAAETTH MILLER '

1164 Duarte Rood ■
Arcadia 446-8041 ■

• 9. .ROSALIE LUCILLE FLANAGAN, FW 43 -. see page 15 
•' 9917 Cabanas Avenue

. TujUnga 353-2679

i • ■ 10. DOROTAY MAY REINTOLD - see page 16 '
/ , . 1808 Vine, Apt. 2
• ■ Alhambra 289-03'73 •
■ Employment: Collier Chemical
* . . 482-7600 .

■ ‘ 11. MADELINE SMITH - see page 16
“ • 298 Henrietta Street

■ Pasadena 792-3597
j Business: Owner of RX Express
; . ■ Address saime as above

j ' 12., MARY ANN LUCILLE VALDEZ, FM 21 - see page 17
j . Aka MARIA LOPEZ '
{-• Ak.. MARY‘ANN LOPEZ
; ‘ 614 East Las Flores Drive
J Aiaadena N/P .
i t

. ASSISTED BY;' PASADJENA POLICE DEPARTMENT ’
j ■ • Lieutenant G. W. Wright

' Sergeant D. James •
; : . Sergeant D. Fraser •
■ Agent D. L, DuPar

’ . LOS ANGELES POLICE DEPARTMENT .
Officer J. Shaw
Officer-R.Copias to Tarrs, 

Copta Made

. By

-Approved '
^A officer — P. No.

’ z

(continued)



PASADENA POLICE DEPARTMENT
Pasodona, Collf.

INVESTIGATION REPORT PPD Form 1
20m 6-7-08 I

Closslflcotlon
PC 217 - Attempt Murder Dufo of this report7-31-68 i Cast number. , _ „I 569 061 ADD

REFERENCE TO:

Page Three

On 7-3-68 at 4:45 a.m., the above victim came to rhe Pasadena Police 
Department and reported that while he was Pasadena-bound on the Pasadena 
freeway, an unknown person had fired two shots at his vehicle and that 
the vehicle containnng the person reportedly shooting at the victim's 
vehicle and a second vehicle also ttOempted to cause the vehicle being 
driven by the victm to become involved in a traffic accident. The in­
formation furnihhed to the Pasadena Police Department at that time by the 
victim is contained in a first report writeen by Officer McCray. ■

On 7-3-68 the undersigned and Officers J. Shaw and R. Harris, of the 
Los Angeles Police Department contaceed the victim at his residence. 
The victim was requested to accompany the officers on a trip to Los Angeles 
and then back to Pasadena rotracnng the route he had taken ri:ialiri this .
date prior the reported shots being fieed at his vehicle. The victim 
readily agreed to accompany these officers, and the rotracogg of the 
route began at 10:57 a.m. on 7-3-68 foom the victim’s residence. The ‘ 
route travesc by the victim, the Los Angeles officers, and the under-
.signed was southbound on Lake foom the victim’s residence to Colorado '

, Boumvarc kd then turning right and traveling westbound or Colorado. :
Upon reaching Marengo Avenue, we turned left.and craveled southbound' •
on Marengo co- Glmam Street and then turned right one blood, to the -

‘ Pasadena Freeway and then turned left on the Pasadena Freeway traveling
towards Los .Angeles. We iontnuued southbound on the Pasadena Freeway 
until ectt!..:..; on Hill Street. We then continued south on Hill'to First 
Street and when turned right and urav-.-ed westbound on First Street. •
We iontnnuc travelnng westbound on First Street to the pci.-, c where the 
’same street bltcomti known as Beverly '.•oultv■ard and continue westbound 
on Beveely Boulevard to Virgil Avenue. We then turned right on Virgil, 
north one block to Silveraake Boulevard and traveled a short distance to Temple Street . We then turned right on Temple Street traveling east­
bound urnil we reached Belmont. We then turned right traveling south on
Belmont co Beverly Boulevard and then turned left on Beveoly Boulevard 
travrltig ttstbound' on Beveely Boulevard unnil’it becomes First Street., 
We contnnued eastbound on First Street to Hill Street, then turned left , 
on Hill nd irtvol.ed north to the Pasadena Freeway. We entered the 
Pasadena Freeway foom Hill Street'and then traveled northbound on the 
Pasadena- Freeway to the city of Ptstdtnt. At the end of the. Pastdtnt 
Freeway, we continued northbound on Arroyo Parkway unnil we stopped at 
the Ptstdtnt. Police Station. The vicc-im stated that at no time during 
the entire srip that he had taken by himself earlier that same dttr had 
he stopped Between the timt that he left his resdtence at about 4:00 a.m. 
and his tri...•✓tl at the Pasadena Po-lice Station at about 5:15 or 5:30 a.m. 
When we iet.■..•actd the route with the victim, the time we arrived at the 
Pasadena Po'. Ico Station was 11:52 s.m. which indicates that the entire 
trip took us fffyy-fve (55) minutes. . ' . • ,

(contnuued)
CopIos Jo

ONccor — P. No.

1



PASADENA POLICE DEPARTMENT
Posodena, Calif.

INVESTIGATION REPORT PPD Form 1

20m 5-7-08 JR

Classification___
PC 217 - Ateempt Murder Date of this re Co«mjmbw„__I 569 061 ADD

REFERENCE TO:

. Page Four

During the retracnng of the route taken by the victim eailier.tSis date, 
he was guestonned.as to his reason for the earlier trip as wee! as any 
persons whom he might have contacted during his eaalier trip and' also as ’ 
to any persons or.vehicles he might have observed. The victim stated that 
he did not talk with anyone during the eaalier trip, and the only vehicles 
he coul-d remember are the vehicle occupied ‘by. the suspects. When asked 
why he had made the trip eaalier this date, hie stated that he-was going to Los Angeles to contact a Mrs. Lisa Willaams, who is a writer for the ,
Free Press. He tad met Mrs. Wiliams approximately two months prior i.n
a sandal shop on Farr Oaks Avenue in Pasadena. He had visieed this shop •
several times and had been inrooduced to Mrs. Williams on one of his visits 

remembered 
Free .Press 
about

to the shop by.the shop owner known to the victm as "Dave". He 
that "Dave" had told him that Mrs. Wiliams was a writer for the 
and he wished; to talk with her with reference to writnng a scory 
himself.and his family. He stated that he ruolieeO that any story writeen 
about his family or himself at this time could not be eublSsheO due to o '
court order f 
felt that it 
Sirhan, who : 

. the charge of
murder of Se.' 
When asked wa

oorn a judge of th* Supeeior Court in Los Angeles; however, he 
couid be pubisshed after the trial of his brother, Sirhan ' 
o presently being held by Los Angeles Police Department on

PC 187, murder. The victim’s brother is charged with the
r Robert F. Kennedy or the night of 6-4-68 ir

he stated 
there are 
4:00 a.m. 
he stated

th

E 
he

he was going to see the Free Press writer at 
he does not like to move around during the da 
a peopeionllhe street ’during the day, and he felt

Los Angeles.
4:00 a.m. 
y because 
safer at

when he i.ft : 
he was sure o

wus aske>d if su had an appointment with Mrs. Wiliams, and 
2.C. not. The victim seemed to be sure that it was 4:00 a.m. 

:is residence to start the eaalier trip, and when asked how 
the tm!", he stated that he had looked at his watch when

he mf-t his apartment. When asked how he had spent the time prior to his 
rime at 4:00 a.m., he stated that foom 5:00 p.m. the previousleaving his 

night untrl 
he expected 
7-2-68, he h 
and had been
for Mrs. Wil
number was 2 
as 681-33-2

00.a.m., he had been at his home reading. When asked how 
f fnnd Mr’. .Willems °c 4:00 a.m., he .rated t:Sit yesterday, 
3 teepphonea the office of the Free Press in the aftennoon 
,aven her address by the Free Press'. The address given him 
^ams wos 3410 Thetasol, Los Angeles, Zone 65, and the phone 
*-0123. He had obtained the phone numbers of the Free Press

.nd OL 4-7100. The address for the Free Press he was given 
as 93 North Fairfax in Los Angeles. The victm stated that he did not 
locate the address of the Free Press or the resdennce of Mrs. Wil’.smis
and that . e- had turned around and was heading back to his home when the 
suspects reportedly freed two shots at his car. • When asked what took 
place jus prior to his vehicle being shot at, the victim stated that he 
remained „a the righhinnd lane after entering the Pasadena Freeway, Pasadena- 
bound, from Hill Street and that just prior to enternng the four tunnels, 
he notice° a Cheerolet vehicle traveling alongside of his car on the left .

■ (contnuudd)
Copies to Copies Mada Appoovod ' Officer: — P. No.

By " - —

V



INVESTIGATION REPORT PPD Folia i
20m 5-7-68 J

' Cato of Nils report
' 7-31-658

Pasadona, Colff.

Classification

PC 217 - Attempt Murder
I Casto number '
I 569 061 ACC

REFERENCE TO:

Page Five

■ side and a VW bus traveling directly behind him. After passing through 
the four tunnels, he was able to move into the center lane or the Number 2
lane of the three-aane feeeway and at this time t.he Cheeroler, movvd to a 
point alongside of his car on the left, st.de, and’ the VW bus moved to a point 

- - alongside of his car on the right st.de. His speed at this time was approxi­
mately 55 miles per hour. He continued traveling towards Pasadenaa, and 
during the next few miles, thie Cheerolet continued to remain immeeiately 
on his left, but the VW bus kept changing positoons foom a position along­
side of his car on the right to a position directly behind his vehicle. 
The VW bus made this position change several times during the rdd.e towards 
Pasadena. Tne victim stated that he continued travelngg at about 55 miles 
per hour and when asked how the general traffic conddtion was, he stated that it was n°t heavy. At times, he passed other traffic not includnng 
th° Chevrole't ~or the VW bus and that he passed this other traffic both on 
the other trafrcc's right and left sides. It should be noted, however, that when he was ^ked as to the position of.the Chevrolet, he always 
stated that Yhe CheeroXet remained alongside of his car on the left side 
in the lane :mmieiadely next to the lane he was trarvling in. The victim 
Netted -that it was dark out, and he was trarvlnng with his lights on.
He st:atei that the Cheerolet and the VW bus did not make any "unusual.” 
moves tow^ds his vehicle until they reached the position on the feeeway 

, whvrei.^thv Pasaivna citylirn-ts sign is posted. At-this time, he was 
travelnggat about 55 miles per hour with the-Cheerolvt sit.il on his left, 
and at t^s -me, tte VW bus was on his right. Upon reaching this position 
on the freeway, the Chevrolet started to move tio the right, and che VW bus 
started t°^movv to the left in what the victm thought was an attempt to 
"squeeze; nirn. off.” He. slowed down slightly in order to avoid collidtni 
withi thi^Siher two vehicles, and a few moments later, he noticed that the 
irt:vvr or the VW bus was pointnng a gun at the victim. The driver of the 
VW bus was ho-lding the gun in his right hand i.n front of his chest, and 
the gun was t°t being held.out of the VW bus. When the victim observed 
t:hv gun being^pointed at him, he imeedately let go of the stvvrini wheel 
of hie car and leaned over to the right laying down on the front seat of ’ 
his car. The,victm then heard at least two gun shots, and his right 
windwing was them penetrated by tiwo bullets. One bullet-struck theussdleL-.of 
the ..left nront door of the victim’s vehicle and the other struck a chrome 

' strip imieViixely to^the rear of the right front-door.-.The victim stated * 
—that when he lay-down on the seat, he not only let go of the steering ehevl 

but: he also cook his foot of the gas peddl.e. He remained lyilng down on 
tlhv svdt for about ten iecondi, and when he again sat up .in an upr ight 
positionl he took hold of the steering wheel. He then °bierrei the VW 
bus ■ ahead. of him trarvltni northbound on the f^eway entvrtng Glenarm 
St^t ^ai^t tte faashnng red light with^ stopping and turning right ’ 
on Glvnarm. The Chevrolvt was also .ahead of him, and it also vttvrvi
Glenarm Street dgd:ttst the faashing red light without stopping, and turned 
left proceediLng west on GlvnaJm. After the two suspect vehicles turned, 

—— ___________________________(continued)
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* he lost sight of them and never saw them again.' The victim stated that
j he continued northbound on the fweway traveling through the intersection
j of Glenarm against the flashing red light without stopping and continued 
: northbound on Arroyo Parkway to the Pasadena Police Station where he
i stopped his car and then walked in to the statoon to report this incident.
I The victim stated that he arrived at the Pasadena Police Station at’about 
j ’ 5:1.5 or 5:30 a.m. (Note first report indicates 4:45 am.) 1

| ( The victim was asked to describe the two vehicles and their .occupants, 
i and he’described the VW bus as being white or off-white in color, and he
j could not describe it further. As to the Chevvolet, he described it as ■
! a 1959’Chhevolet, Ught green in color, and he could not describe it
; ■ further. As to the occupants of the vehicles, he stated there were four 
i men in the VW bus, and that they were all dressed in dark business suits
j with white shirts and tees, and all four were wearing hats. The driver
i of the VW bus was the man he observed holding the weapon, and thi.s man
। had a' thin mustache. The Chewolet was. occupt.ed by three men who were
j . also dressed in dark business suits, white shirts, and tees and also
j wearing hats. All sewn occupants of the suspect vehicles were Caucasian.
i The victim was qnesti<tned further as to any possible unusual markings on
i the suspect.:, or the suspect vehicles and also the possibility of the

veh3Lcl.es bearing lut-af-itatt litenst plates. However, the victim stated 
■ that he did not remember any additional iiformltlon with reference to the

suspect vehicles or their occupants. ‘ ’
j The victim stated that he was posstiw the signal at Glenami and the 
f - freeway has faashnng red for northbound traffic immmVda•tely after the
f shots were fieed and that he traveled through the flashing red light
I without stopping until he are^ved at the Pasadena Police Station. It
j should be noted that the traffic signals at G^naem Street and the
i Pasadena Freeway are of the three-phate tri-dlor Ughts and th^t they
I . operate on -the green-amber-red' pPisv -lntbinally twenty-four Ponrs a
j •* day. When ■tPbi was pointed olit’, to the victim, Pv again maintaived that
5 the signals were faashnng red just after the shots were fieed.

( The victim was questlo.ned as to pis lccii|.ttes on thie date prior to the
*' reported spootnng and any persons whom he might Pave come in contact with,
j He stated that he remained at his home on 7-2-68 with the exception of
■ , his going to the Star-Nwws buildnng on Colorado to talk with Reporter
‘ J. R. Smith. The victim stated that he was at the office of the Star-Nows
j newspaper between 10:00-11:00 am. and when asked what Pv had talked
I about with Reporter J. R. Simth, he stated that he talked with him with
I;. reference to the victim's cititeniPip papers and also about the Pasadena
j’ Police Department. The victim stated that he was attempting to bvcomv
: a citizen of the United States as he is now presenniy a cbtiten of Jor-dai,
' and that due to the eiffCcnlty his brother, Sirhan Sirhan, is involved

Copies to (continued)
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tn, that he himself ts having difficulty obtaining United States citizen­
ship. He felt that possibly Mr. Smith could assist him in obtaining 
citieenship in this country. The victim when asked tn regard t° conversa- 
toon he had with Mr. Smith with reference to the Pasadena Po-ice Department 
stated only that he had conversation with Mr. Smmth with reference to the 
protectoon being affodded his family by this police department:.. He would 
not elaborate on this matter further. , • ;

■ When the vicrm along with the Los Angeles officers and t:he undersigned 
arrived at th° Powdena F<olice Station aft°r racing thereto, the 
victim was questocedd further in the Detective Bureau for any information 
that he might possess that would assist in leading the identity of and 
in the apprehension of the reported suspects in this case. At this.tine,, 
the victim could not add any informatonn that would assist ids this investi­
gation'.

The victim aid, however-, agree to the taking of a polygraph exammatoon 
t:o assist in thi.s investigation. For results of - that lxrminnrion, see 
the polygraph records. The polygraph was given to the victim by 
Sgt. Donald Fraser of the Pasadena Police Department. ■ Upon completion 
of the polygraph exapinrtOon, Officers Shaw and Haaris of the Los Angeles 
Police Department and the undersigned returned the victim to his residence 
where fur-dur exrpination of the s victim* s vehicle took place. With the 
approval of uhe victim, a search was made of his vehicle, garage,. and , 

oresddence for any evidence that would assist in thi.s investigation. .
During the oxrpinrtOon of the victims vehicle, the trunk was found to 
.contain a. carrying case for a rifle and also an ampmnntion beet and empty ■ 
clips for a rifee. When asked how he came to possess these ieips, the ' 
victim stated that he had purchased them at the Salvatoon Army and that 
he has purchased many i^ms at the Sairation Army w the past. During .
the examina-roon of the victims apartment, a cleaning' rod to a pistol 
was found as well as a portion of a brass cleaning brush for a pistol or 
a rifle. When asked how he came to possess these Upps, t:he viocim stated 
that, they were in a tool box that he had purchased at Sears. He stated 
that the cleaning rod was in among the tools in the box when he had pur­
chased the tool set. The tool box and tools referred 'to by che victim 
were examined, and they were found to be mechanic's tools and the tool box 
appeared 30 be of the type that a mechanic would kool tools in. The vic­
tim was asked if he had ever possessed any wonpons of any type, and he • 
stated that he has nover possessed any pistols or rifees and that he does • 
not have any use for them. . '

.Investigator DuPar was caUed to the victims apartment where ^^ok, 
photographs of the victim’s vehicle and the Umms found in the victim's 
apartment and vehicle were turned over to Investigator DuPar who placed 

. (continued)
Copies to topless Madb .plreved Officer' —- tNo.

By



PASADENA POLICE DEPARTMENT
Potodeno, Calif.

INVESTIGATION REPORT PPD Fom '

20m 5-7-03 1

Classification , Dato of tnb report I Caro number
PC 217 - Attempt Murder J 7-31-68 569 061 ADD

REFERENCE TO:

; • ■ ' Page Eight

j them in the property room in the Pasadena Police Station. See ataached
I evidence report form by Investigator DuPar for‘further details. ■

\ To assist the Pasadena Police Department in affording protectoon for 
L himself and his family, the victim was requested to move into his mother's 
। resdeence at 696 East Howard Street, Pasadena, where a 24-hour police
j ■ guard is posted. The victim agreed to move into hi.s mother's residence
i on this date, and for his protectoon, a uniform officer was assigned to 
! ■ remain with the victim unnil the move was competed this date. Officers
j Shaw and Harris of the Los Angeles Police Department and the’'undersigned
i returned to the Pasadena Police Station and upon arrival there learned
i ■ that the victim changed his mind and decided not to move into his mother's 
; • house on this date, but he would do so the foiowwnng day. For his pro- 
j - tection, a uniooneed police guard was posted at his apartment unnil the 
j victim moved to his mother's home the iolOwwini day. On 7-4-68, the victim 
’ ' did in fact move to 696 East Howard Street where a 24-hour police guard 
’ i.s still maantained.

On 7-4-68 the undersigned was contaceed by OOficer G. L, Lawrence of • ’ 
the Pasadena Police Department who is assigned to the Uniform Divisoon. 
He stated that on the morning of 7-3-68 whhle on uniform patrol that he 
was statonned in the parking lot located at the southwest cooieo of 
Fair Oaks and Gienami. This lfcatOon where the officer was statooned 
is two short bl.ocks foom the intersectonn of Glenarm and the Pasadena 
Freeway. Officer Lawrence advised the undersigned that he was in the 
parking Lot room about 4:00 a.m. unnil after 5:15 a.m. the morning of 
7-3-68. At no tme during that period of time did he observe any vehicles 
other than other police vehicles and several senm-trailer delivery 
trucks.. Al.so during that same period of tme, he did not hear anything 
that even resembled gunshots. After he had received informrtf<in in re­
gard to tJie'reporeed shooting in this case by way of the police radio, . 
he contaceed the service statoon attendant employed in the Union 76 
service station at the intersectonn of the Pasadena Freeway and Glenarm. 
Officer Lawrence learned from the statoon attendant that he also had not 
heard any noises oesembling gunshots on that morning. Officer Lawrence 
did not obtain'at that time thh name of the statoon attendant.

On 7-4-68 just prior to the victOm in thOs case moving to his mother’s 
resddence or Howard Street, he reported to Officer Baxter, who was on ' 
guard duty at the victims apartment, that he, the victim, had received 
.a threatennng phone call foom an unknown male at 9:20 a.m. that same 
date. Informatoon as to this reported threatennng phone call is incuuded 
in Case Number 569 196. The undersggned officer contacted.Officer Baxter 
with reference to this reported threatennng phone call, and the under­
signed learned the fflO<w•inni from Officer Baxter. Whhle Officer Baxter 
was seated- in his police vehicle by the garage belonging to the victim, 

' (contnueed)
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; he heord the telephone in the victim’s apartment ring at approximately
■ 8:00-8:30 o.m. The victim in this cose oUeged thot he received the '
i threaeenigg phone call ot obout 9:20 o.m. Officer Baxter odvised the
■ undersggned thot he only heord the phone in the victim's oportment mg
I once and thot he is posst-ive tint if it hod rung ot obout 9:20 o.m., he
I ‘ would hove heord the phone'raging. When the victim reported to Officer 
j Better with refeeence to the threotennng phone caH, Officer Boxter men-
j tinned to Mr. Sirhon thot he hod not heord ’the teepphone ring ot obout
' 9:20 a.m. but thot he hod heord it ring eaolier thot morning.;' Mr. Sirhon
j then odvised Officer Box ter thot he hod been toknng o shower ond thot he
I hod token the phone in the bothoomm with him, ond he hod received the
j reported phone caH whhle in the bothroom. Mr. Sirhon felt thot becouse
j ■ oof the licotion of the teephhone ot thot time, the officer would not hove 
i ’ been oble to heor the phone ring. ■ . ,
| On 7-4-68, the undersigned contacted Abraham Alex ot his residence.

’ ’While checking the fUes of the Posadena Police Department, the under­
signed had Learned thot under Case Number 483 888 SaidalOah B. Sirhon 

; on 5-31-66 hod reported thot he hod lost or someone hod stolen from him
j a .38 caliber revolver with Serio! Number 3344. In examining this report,
! the revolver reported missing by Mr. Sirhon had been found on 6-2-66 ond
i turned over co this deportment. The investigation i.n thot case revealed
< • thot the weapon actually belonged to Mr. Alex, and on 6-6-66, the weapon 
j was returned to Mr. Alex. On 7-4-68, when the undersigned contoceed
j Mr. -Alex, it was learned thot he had given the .38. caliber revolver to
; Saidalloh Sirhon i.n 1966 because Mr. Sirhon had stoted that he could fix
■ it for W. Alex. Mr. Alex stoted thot the cyinnder of the revolver would
; not turn when the trigger was pulled, and Mr. Sirhan had stoted that he •
i could, fix't'his. When asked if he otupresent has possession of the pistol,
i Mr. Alex stated thot he did and ot thot time obtained the pistol foom a
; second foor room and showed it to the undersggned. In examining the
; ^ pistol, the undersigned found it to be an Iver Johnson .38 caliber revol­
; - ver, nickll—ilaten w..th'o black grip. When asked obout the gun being re- ■
I.'.- ported stolen by Saidalloh Sirhon in 1966, Mr. Alex stated thot after
h he had given the gun to SaidoHah to fix, he was inipimed by SaidoHah
' thot a iirlfrlind of Saidoioah hod taken the pistol blloninng to Mr. Alex 
i, • olong with a pistol belonging to Saidoioah Sirhon. This was ot the time •
I when Saidalloh was moving foom 1080 North Loke Avenue in Pasadena to his 
L present oddress of 1659 North Loke Avenue, Pasodeno.- To keep from getting
” into trouble due to the gun hoving been taken by a girlfriend of Saidalloh,

Mr. Alex told Saidalloh thot he wos going to report it to the poli^ depaot- 
; ment and that Saidalloh had better tell the girl to return the gun before
। •' she got into trouble. At thot trne, Saidoloah told Mr. Alex thot he •
i ’would otcempt to get Mr. Alex's gun bock foom the girl who hod token it.
; Mr. Alex wos questioned os to his staeement indicating that the girlfirlidl

. (contn^ued)
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of Saidallah had taken two guns: one belonging to Mr. Alex and the second 
one, a pistol, belonging to Saidaiaah Sirhan. Mr. Alex stated that he 
had seen Saidaiaah Sirhan with a nicktl-plated revolver, either a .32 or 
a .38 caliber. Saidaiaah had informed Mr. Alex that he had brought this 
pistol to the United States f::for the old country, and that he had carried 
it with him in Palestine. Mr. Alex was not positive as to the exact 
caliber of the weapon belongnng to Saidallah, but he stated that he felt 
it was a .32 or .38 caliber weapon. When asked to describe the weapon, 
further, Mr..Alex stated that it was identical to the pistol he owns , 
with the ’exception that the pistol owned by Mr. Sirh^ is in better 
conddtion. Mr. Alex stated that the pistol when it opens breaks at the 
top, and the barrel rolls forward as does his own Iver’s Johnson pistol.. 
Mr. Alex stated that he is posstive that Saidaiaah Sirhan. does, or at 
least did, possess a revolver and that he was told by Saidaiaah that . 
Saidallah had brought it over from the old country when he came to the 
United State's. ,Mr. Alex was asked when he -last saw SeidaHah Sirhan, 
and he stated that it was a couple of weeks prior to the death of 
Senator Kennedy. Saidaiaah had come over to the Alex house and' had 
brought a girl with him. Mr. Alex did not know the compete name of the

’ girl accompanying Saidaiaah, but he knew her first name to be Linda and 
described her as a fmale white 25-218 years of age, blonde, and he remem­
bered that she was divorced and has two children. He did not feel that 
this is the girl who supposedly"took his weapon in 1966. When he last 
saw Saidallah, he noticed that Saidaiaah was very nervous, and when 
Saadallah and the girl Linda were asked to stray for a while, Saidaiaah 
stated that he did not want to stay in one place very long.- Saidaiaah 
and Linda only remained for about ten minutes, and they then left the 
Alex residence. Also present during this visit of SaidaHah and Linda 
was the wife of-Mr. Alex. She was questooned by the undersigned, but 
she could not add anything that would assist in this investigatonn.

On 7-4-63, Officers Shaw and Haaris of the Los Angeles Police Department 
and the undersigned contacted Elizabeth Gold who writes for the Free Press 
under the pen name of Lisa WilHams. This contact was made at the home 
Miss Gold. It' should be noted at this tune that the uodeosigned received 
the address' and phone number of Miss Gold by dialOni the phone number of 
254-0123; This is the phone number that victim Sirhan had as the home ' 
phone number of Lisa Wililrms. When the undersigned lteemptled to contact 
Lisa Wiliams at that phone number, the uodeosigned was autfmraically 
connected with a tetephone operator who informed the undersigned that 
the correct phone number of Lisa Wiliams is 663-6392 and her address 
is 1886'Preston in Los Angeles. When contacted, Miss Gold stated that 

. she has on several occasions gone to Druid's Sandal Shop i.n Pasadena 
' and that she possibly has met• 8aidaHah Sirhao■ there, but at first she 
could not 'remember. It was mentioned to her that Saidaiaah had remembered

.' Copies to Coplei Mote
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talking to her with reference to cooking rice, ond she then did remember 
talking with someone on that subject at the sandal shop. She also remem­
bered that some colored movies were taken at the sandal shop that day, 

' , and she felt the person she was talk^lng to was included in the movies.
Miss Gold then.showed one reel of 8 mm. movie film, and it was noted that 
• Saidallah Sirhan is included in that roll of film. Miss Gold was asked
what she remembered with reference to Saidallah Sirhan, and she abated 
that she remembers he was sitingg in the shop and was inrrodliceO to him 

, and that they, did talk about cooking. She does not remember tllking with
Sirhan about the Free Press newspaper and feels that probably the owner • 
of .the sandal shop inormmed Sirhan that she does.'write for the Free Press. 
She was advised that the undersigned had been advised by Sai^nah tast 
he had received her address and phone number foom the Free Press, ond she 

■ stated that she is positive that the Fr^ Press would not give °ut her 
' address or phone number. Anyone wishing to contact her through the

Free Press would have to leave a message and she would have to return the 
. call. As to when she met SaidaHah at -the sandal shop, she felt that it
I was during the last week of May of 1968, but she could not remember the 

exact day. With reference to her present address and phone number., the 
undersigned iontaceed her on Thursday, 7-4-68. Miss Gold stated that 
she moved that address on Monday, 7-1-68, from the address of 3410 Thetas©! 

■ and that her old phone numberrwas 254-0123.' Miss Gold could not give, 
any - further inoormatonn at this^tmie that would assist in this, investi- 

' gstion-. ' .

On 7-4-68, officers Shaw and Haaris of the .Los Angeles Police Department 
and the undersigned contacted Linda Maasri at her residence. It was 
learned foom Mrs. Massri that she has known the Sirhan family for approxi­
mately ten years. She met the family thoough the church shortly after 
the Sirasn family arrvved in the United States. When asked when'she 
last saw SaidaHah Sir-han, she stated that she saw him on 6-5-68 after 
she had learned of the arrest of his brother. Prior to contsctngg Mrs. Mass' 
it wos thought that she was possibly the Line! who wos with SaidaHah when 
he had visieed the Alex residence. Mrs. Massri does not match the physical 
descriptoon given by Mr. and Mrs. Alox of the girl who was ’with SaidaUah 
and she also denied being at the Alex resOtence with Saidallaa Si^an. 
Mrs. Massri stated that she is a freend of the family and that SaidaHah 
Sirhan at one tmme did paint her house. She was asked if she had knowledge 
of ony wtapons that SaidaHah Sirhan ever had possession of, and she 
stated that she remembers that while SaiOailah was living on Marengo 
Avenue’ in Pasadena that he had caieed her to come to his apartment. Upon . 
arrival there, she found that he had been injured and I11- ^ aad stated 
that som.one had struck him with o fist. On that night Saidallah hod been 
drinknng, and it was felt that he had possibly b^o^ invovved in a fgght
,with on unknown person. Mrs. Massri rendered aid on that evening to

(crntintod)
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! Saidallah, nod while nt his apartment oo Marengo Avenue, she remembers see-
| ing n rifle in n closet i.n the apartment. She stated that this wns the only
| time she ever served any weapons i.n the possession of Saidallah, and the
। rifle is the only weapon that she has ever seen in his apartment or on his
: person. She does not know where the rifle might be at this time.

। On 7-5-68 the undersigned received informatomn that Robert Ritchey use 
j ■ to live with Saidaiaah Sirhan and that he has seen Saidaiaah i.n possession
; of both a pistol and a rifle. On 7-5-68 the undersigned contacted Mr. Ritche
: and learned that he lived with Saidaiaah from July of 1967 to Thanksgivnng
■: Day of 1967. Ritchey stated that he and Saidaiaah have several mutual
; frennds including Rotslit Flanagan and a girl named Dottie who lvves in
j Alhambra. Ritchey intrumed the undersggned t.hat he has known Saidaiaah

for over five year’s and that he has seen Saidaiaah with a .38 caliber
• revolver with a four-nnch barrel and also a rifle. Ritchey stated that

! at one time he received a threatennng phone call from an ex-husband of
. ( Rosalie and that the ex-husband threatnndd to come t.o Pasadena and kill
: 5 him._ After receiving the threatennng phone call, he teepphoned Saidaiaah '

• and xnOommed him of the call. At this time, Ritchey was Irving on South 
■ Marengo Avenue in Paandtnn, and Saidaim came to the Ritchey apartment

to protect Ritchey. With him, he brought a .38 caliber r-evolver and 
approximately 15 extra rounds of ammnition. Ritchey stated that for

. two days ^i^iaah stayed at the: Ritchey apartment with the pistol to give
' Rrtchey protectoon in case the ex-husband of Ro'saLf arrvved t.o cause
i . trouble. Ritchey stated that the ex-husband never did come to his apaat— 
j ment, but that he di-d report the incici^t to the Pasadena Police Department.
■ The undersigned searched the records of 'the Pasadena Police Department and
: found under Case Number 4 96 270 that on 9-16-66 Robert Ritchey did i.n fact
• report receiving a threaten^ phone call from a Donald Flanagan. As to
; the rifee he observed in the possession of Saidallah Sirhan, Ritchey
■ stated that while he was l:izolg with Saidaiaah at 1659 North Lake Avtnut,
i he observed a rifee in the closet at that locntton. . Also, while ivvnng 
i with Saidaiaah at that locntton, he remembers that on a date he does not •
• remember he came home nod found SaidaHah asleep on the couch in the
. ivvnng room. On the chest of Saidaiaah was the same .38 caliber r-evolver
. that he had seen in 1966. When he saw the pistol on the ches-t of SaldaHat

and Saidaiaah had awakened, he asked him why.he had the pistol on his chest 
becnust it might go off, and Saidaiaah made some remark with reference to

' the fact that it would not go off. Ritchey was asked if he had any thought 
J . as to> where tie pistol and rifle were at this tme, and he stated that has

, no idea. He di.d feel, however, that ^i^Uah was very, close to the pistol
, and that he felt he sttll has it somewhere. With reference to any girl- 
| frennds that Saidallah might have had or presenniy has, Ritchey stated that
; he remembered that in 1966 Saidaiaah was ivvnng with a girl dtscr•beed by 

Ritchey as a female.white about 35 with blonde hair. He remembered that
(continued)
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; SaiOnllah lived with this girl fer about three er four months. Ritchey
= did net remember th1 onme ef this girl er how the undersigned ceuld make
i centact with her.

‘ . On 7-5-68 the undersigned .centaceed David Shackett, who is the owner ef
. . David's Sandal Shep at 68 North Fair Oaks Avenue, Pasadena. Mr. Shackett 
• remembered meeting Saidaiaah at the sandal shop pcssibly in April ef 1968. 
1 He remembered inteoducing Saidaiaah te Lisa Wiliams,' the writer fer the
: Free Press, md that he has talked with Saidaiaah with refeeence te
1 Mi^W1,1^5- Mr* Shackett stated ^t appreximately twe weeks after
■ therdeath ef Senater Kennedy, Saida^a!! was in the sandal shep, and they
< held cenversation with reference te Lisa Wiliams. Saidamah had infommed
j . o Me. Shackett that he wanted a book writeen, and he wanted te knew if
j ■ Mr. Shackett kntw if Lisa Willems would write it fer him. On Tuesday,
t ■ 7-2-68, Shackett received a teerphone call foom Sandallnh, whe stated 
• ' tt^ he would like te meet Lisa and he wanted Shackett te ge with him

1 md inti-oduc^ him te Miss Wiliams. Mr. Shackett gave Saidallah the
; nddotss and pPfee number ef Lissa Wllams, but he told Saidallah he ceuld
. net ge with him because pe had a date that night. He Oi.O, hewever, check'
! tlw nddrtss and phene Ahd'.'found that the phone had been OiscoeetcttO.
r Te nss:ist SaidaHal! in pr^o^ly lccateni Lisa Wiliaams, Mr. Shackett
■ , slet a telignrm to the old ndOoess ef Lisa Wiliams asking her to contact
j him,- but he lafer learned that he stet' it to the wrong nddotss; Thus,
। • he did eft receive any reply foom Li.sa Wiliams with oefetenct to the 
! teeegaam. When he had spoken with SaiOnlnah en the telephone.with 
• oefelenci.te going with him te meet Lissa Wiliams, he had asked SanOallaP .
■ -to cdl ham back Wt^ TuesOny, and that he possibly would be able to ' ,
; ge with him, but ■SaiOallaP oivio did call bnci. Shackett was asked if •
s ■ he knew any girls by the name ef Linda that SaiOnl:lah knows who would
!. be nbout 22-26 ylnos of age, divorced, and having two- children. Shackett
j stated that ne knows a David Noofleet who Pis a iiolirleod by the name

' ef Ll-eOa' wpo is divor^d, pas two cPiddeen, is ° bloIl0e oo0 approximately
। ef the age mentioned. He OiO not know where Linda was liveni at this ’
I. time but knew it to be in AUddena somewhere. Shackett stated that
, David Norfleet was a partner in' the coffee.Peuse ralleO "The Rest of It",
: . oo0 ^t possibly Pis address could be obtained foom the rlcerOs ef the
| coffee peuse nl.^pouih it i.s no leeilo i.n business. Shackett was asked
j - if pe had any knowledge witp oefelence te SaldaHal! possessing any weapons. ef any kind, and Pe stated that Pe dees not. He could not give any further
। ; infom^on lt tpis timl tpat would assist i.n this investigation.

. On 7-5-68, U^ undersigned ninln contacted the victim i.n this case in an 
attempt to obtain additional information foom Pim as to the SUSplrtS5

j ned/eo et.Pio facts in this case. On this Oafl, the victim ceuld net
| ^It10 any fuithli info^Uon ih^ wcould assist in this inilstlilfion.

Ceples to _ Co>pl<s> Made

By_________

. (rfnteueod)
Oflicor —■ P. Ne.
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On 7-6-68 the undersigned contacted Linda Posey and David 
their residence. Alhoough they are not maaried, they are a 2109 Summit Avenue, Altadena. During the conversation

Noofleet at 
living together 
with Posey and 

lah Sirhan forNoifliit,, it was learned that they both have known Saidal   .  
approximately four or fve months and that he has been to their house as

.f

.weM as their having yeen to his apartment on several occasions. Posey 
stated that the last time she has seen Saida^h was the day after 
Sl^r Kenedy was shot, and on ttet date, she went te his apartment and 
teased him th^ his brother, Sirhan Sirhan, had been arrested. Posey 
denied ever ilt:ini Saidalluh, and both Posey and Norfleet stated that they - 
are both frennds of Saiilllah, and they have in fact gone with him to 
Chinatewn in the car belingnng to SaldaHal., They, denied having any 
knowledge of weapons possibly being owned by Saldanal! and stated that ttey 
have never seen him with any and have never discussed weapons of any type 
with him- On 12-25-67, Posey and Noifliet along with eleven other persons 
W?re/arreitei_on.iarCotie ^lat^ at 1020 North Altedena Drive, Pasadena. 
The ■ lnioriltion in that case i.s carried under Case Number 54 9 212. The 
address of 1020 North AUddena Drive on 12-25-67 was the resddence at tha\tme\ of, Posey and Norfleet. This was a party being given by them, 
and Salilllah was expected to be at the party but he had not arr^ed prior to tte ^ri^l of the officers making the arrest. Posey and Norfleet are 
present awaiting trial on the ^charges arisini out of the arrest on 
12-25-67 and did not wish to discuss that case further with the under­
signed.. The undersigned advised ■Prsey that information had been received 
that SaldaHad had dated a blonde female white, who reportedly had been 
divorced and has two children. Alteough this matched Linda prsey, she 
steted that it w^ not she and did advise tte undersigned that the girl 
in question probably wuld be a frente of hers named Linda.Davis, who 
presently Ivees in Arcadia. Posey furnsshed the undesigned with the 
phone number of Linda Davis to assist the undersigned in wnsctnng 
Linda Deals. "

. On 7-6-68 after lelrning the residence address of Linda'Davis, the under­
signed contacted her at that location. Linda. Davis advised the undersigned! 
that she met Sai^Uah lyrut two or three months-ago and that their first meet­

. . mg took pl.ace at the home of Posey and No-fleet. She denied ever having 
dated Saidallah;. however, on one occasion he did ask her to go out, and 
she wuld have except that she was yayysitting for a friend's child on the 
night that Saidaiaah had asked her to go out. She admitted that she was 
at the home of Mr. and Mrs. Alex with SaidaHah and that the reliin for 
this was i^t she was looking fora radio to buy. Prior‘to going to the 
Alex residence, she and Saidam were at the Posey house and when she 
mentioned that she was loik:ini for a radio to buy, Saldanad mentioned that he had a f^ete with a radio to sell. He asked her if she wished 
to go look at the radio, and she agreed to do so. SaidaHah then drove

. (co.ntinuei)
Copies to Coples Mada | Approved Officer — P. No. " l "
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her to the Alex home where she examined c radio; however, she did not . 
purchase it. Linda Davis denied ever being in the rtaiderlct belonging 
to Saidamah and stated that the only time she has been alone, with him 
was on the occasion that she was driven to the Alex residence by Saidallah. 
At the time she was driven to the Alex residence, she was driven past 
Saidallah's garment on North Lake Avenue, and Saidaiaah pointed out 
where he lived, but they did not stop at his apartment. On the night 
that Senator Kennedy was shot, Linda Davis stated that she was home and 
that on the next day when she heard on television the'description of the 
suspect in that case and that the suspect was from Pasadena, she "had " 
a feeling it was the brother of Saidallah." Her reason for this "feeling" 
was that it .was mentioned on ttltvisioi that the suspect was Jordnninn, 
'and Saidaiaah was the only Jordanian foom Pasadena.that she knew.
Saidaiaah had previously mentioned that he had some brothers and that 
his mother was also livnng in Pnsadenn. On Wednesday, 6-5-68, Linda Posey 

. came over to her apartment and advised her that the suspect lrreated in 
the shooting of Senator Kennedy was in fact Saidallah’s brother. On 
Thursday, 6-6-68, Linda Davis went to the Posey residence and upon arrival 
observed Saidaiaah saeeping on the foor in the livnng room. The reason 

■ for Linda Davis going to the Posey residence was to meet witch Posey and 
together they went to court in Los Angeies for a divorce hearing between 
Linda Posey and her husband. On that same date, she did not talk with 
Saidnlaah, but only waved to him as she entered the Posey rtsidence in 
the morning when she wort the^ ’to meet Lindo Posey. When questo^ned "
na to any wtnprns didd^h might- have possessed at any time or that he 
might presently possess, Davis denied any knowledge of any weapons he 
might have had or does presently have and that they never discussed 
weapons of any type. Davis feels that she is still ■ a frteni of Saiddlah 

■ and probably would go out witch him i.n the future if he asked her to do so.
She could not add anything further at this time that would assist in the 
iivtstigatiin of this case. ■ . .

On 7-9-68 xme undersigned contaceed Rosaaie Flanagan. Mrs. Flanagan 
stated tlet she met Adel drhem approximately teen ytlra ago when Adel 
was working witch Robert Ritchey. About five years ago, she met Saiilllah 
through Robert Ritchey. She stated she has never been to Saidallah’s 
apartment; however, she has gone with Ritchey on two difeerent occasions 

. to Saidallah's apartment to pick Saidllaah up. They did not go into the 
apartment, but upon arrival, Ritchey would honk the horn of the car and 
Saiillaah would come out. Mrs. Flanagan itni.ed ever meeting any etcher 
members of the drhem family, ami the last tm»e she saw Adel was approxi- . 
mately eight yelr■a ago. Mrs. Flanagan denied ever seeirng Saiilllah in 
poaataaion of any guns or talkring witch him about guns of any tcype. She 
was informed, however, by Ritchey in 196.6 tchat Ritchey had been threatened 
by the ex-husband of Mrs. Flanagan. Ritchey told Mrs. Flnnngln tchat 
didd^h hni come over to his apartment with a gun to protect Ritchey .
 . ' (continued) 1

Copies to Copies Moda pprovtd Officer— P. No."
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from the ex-husband of Mrs. Flanagan. Mrs. Flanagan also knows Macleline
• Smith by whom Ritchey is employed, and the day-after Senator Kennedy wm 

shot, she spoke with Mrs. Smith on the teeephone. During the conversation 
she had with Mrs. Smith, she was iniommed that some time ago Saadallah had

' accused Ritchey of taking a pistol Saidaiaah owned, but that Ritchey had 
elni.ee stealnng the gun. Mrs. Flanagan was asked 1 she knew a girl by 
the name of Dottie livnng in Alhambra, and she- replied that Ritchey had 
at one time dated a girl by the name of Dootie; however, she has never met 
her. Mrs. Flanagan could not add anything further at this time that would 
assist in this investigation.

On 7-12-68 the undersigned contacted Dorothy Reinhold at her’olsedence 
in Alhambra. She stated that she has been a freond of Ritchey and has 
in fact dated him during the past several years; She met Saiealnah Sirhan 
approximately five years ago through Ritchey and has in fact doubi^dated 
with Ritchey, SaldaHa^h, and a girl whom she refused to identify. She 
stated that this unknown girl went out with Saiealtah on this eoubll-eatl, 
and that thi.s was the only time this unknown girl had entee Saadallah.

• She i.s positive that this girl, whom she" refused to name, has not seen 
Saiealtah i.n the past few years and that she still sees this girl quite 
often and knows for a fact that this girl and Saiealaah have not seen 
each other lately. When she first met Saienlaah, this took place at a 
nightclub in Los Angeles where Adel played i.n tie orchestra, ane she tas 
probably seen Saidaiaah a total-of six or seven times. The last time 
she saw Saienltah was on a Sunday afternoon in February 1968 when he came 
over to her npnotmlnt for a brief visit.. Mrs. Reinhold had some frlneels 
over for dinner and had iniHed Saiealaah and Robert Ritchey. Saieaaaah 
came oveer however, Ritchey refused the 'invitation when he teamed that 
Saieaaaah would be present. She had heard that Saieaatah and Ritchey 
had had a "falinng out" while they were Iv^ng together nne t^t Ritchey 
had movln out. Mrs. Reinhold eeni.le ever seeing Saiealtah in possession 
of -any. f0laomiss of any type or talknng with him with rlfe:eencl to any 
f0ltarms. Mrs. Reinhold could not add anything further at this time 
that would assist in this investigation.

. On 7-12-68 tire undersigned contacted Robert Ritchey at his place of
i • ■• business, 298 Ilentiltta Street, Pasndltn, and also present was his emmloyer,
l. ; Madeline Smith. Smith was questitned as tio any conversation she might

’ have had with Mrs. Flanagan with reference to guns owned by Saadallah,
' and Smith advised the uteeosggned that she could not remember ttlktng with 

। Mrs. Flanagan about any guns belongnng tio Saiealtah but she possibly could
have. The day after Senator- Kennedy was shot, she remembers talkiing with 
Mrs. Flanagan on the teephhone four or five times; however, she does not 
remember any conversation about guns. Smith advised the utelrsggned that

I although she has never seen Saidaiaah in possession of any guns, she has
■ had conversation with him with rlfe:eencl tio guns. The first conversation

(continued)
"Capoo. to Officer-—1 P. No.
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she had with SaidaHah pertainnng to guns was when SaidaHah came to the 
SmOth resddence and talked about how he had been to Ritchey's apartment 
on Marengo Avenue pioticting him. SaidaHah had advised to that the 

■ gun he possessed he had brought with him from the "other country" and ;;
that he has kept the gun in his own lplrtoeet. At this time, Saidaldah
was worried because he had lost one bullet that he had had in .his posses­
sion. Smith said he seemed to be "really shook up" about losing the 
bullet and that he had thought he Host, it somewhere between his own apart­
ment and the apartment of Ritchey. Saiillaah has inthhe past mentioned
to Simth that he Heed to go to the pistol range in Azusa and fire his
pistol, and on one occlsioe when SaldaHal! was talknng with iifeienci . 
to some "hi.ppi.es" who had moved i.n next door to him, SaidaHah told Smith 
that he had gone out onto the porch of hi.s apartme^ with his pistol and 
would "shoot it and shoot it unntl it was imoPy." During the time he 
was explainngg that he would shoot it while standing on his porch, he 
’would use one hand pointnng the index finger up in the air as if he were , 
pointnng a gun and imitate the shooting of a pistol. His rea^ fri 
shooting a pistol i.n the air foom hi_s porch was that the "hi.ppi.es" would 
bother him with their noise. Whhle talknng with Smi-th and Ritchey, on 
this date, Ritchey mentioned that Saidam had told him that he. (Saiillaah) 
while living at 1090 North Lake Avenue had moved foom that locltr6e to 
an apartment at 1080 North Lake.Avenue. The reason for the move was 
that hi.s lpartmiet at 1090 was'next to the’street, and the traffic noise 
bothered him. His apartoiet at 108 0 was i:ai•■hhlei away foom the street, 
and he was not bothered by the traffic noise. SaldaHat had-also ino^med 
Ritchey that he had met a girl at Tops Bar in Plsldena and that he had 
spent about $3,000 on her for clothes and liquor. This inforilltr<in had 
also been told to Smith by Saadallah. In describnng the girl whom he had 
met at Tops and was living with,, he described her as a girl foom Tennessee, 
divorced, and with two children. About two year’s prior w’nen Saiilllah
was tllking• with Ritchey about the girl he was living with, SaldaHal! 
had staid that the girl had a lot of money and there was no need for 
SaldaHaa to work. Saiilllah hud also stated that the girl was older 
than himself and that they had gone to the'racetrack together quite a 
few times. Both Simth and Ritchey stated that they did not know the
name of the girl with whom SAldaHal! stated he was livnng and did not
have any inforoltren as to how the undirsggned officer could, contact her. 
They did state, however, that if they did obtain any inroroltren that 

the. undersigned inwould assist the undersigned, they would contact 
regard to this case. . ■

On 7-13-68 the undersigned contacidd Mary Val^z 
Altadena. Mary Valdez stated that she first met

at her resieence in 
Saidallah Sirhan on the

afeennoon of Memooial Day, May 30, 1968. She stated that she and a 
friend of hers were hitchhiknng southbound on Lake Avenue and as they 

(contnueod)
Copies to Copies Mad!
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' walked past Saidallah's apartment, he was driving out of the driveway.
i They asked him for a ride to the United Artists Theater oo Colorado, and
; he agreed to drive them to that theater, and io fact di.d so. During the

ride to the theater, Saidaiaah had given them his narne and address. The
; next time she saw Saidallah was two days after the shooting of Senator
’ Kennedy. She saw the picture of Sirhan Siton in the newspaper:, and at
• first, she thought that it was Saidallah. She went over to his apartment, 
! and as she walked up the driveway, she met Saidaiaah-walking out. • He
i seemed to be in a hurry to leave, and he told Valdez that if she wanted
; a ride somewhere, he would drive her there, but he wanted to get going.

Valdez accepted a r.dde to the United Artists Theater arriving there around 
: 2:00 or 3:00 pm. Diwing the rdde, Saidaiaah ^ntwedd that he might
' move to Arcadia because there were too many peopi-e around, and there was

•: a police guard on his mother's house. Valdez advised Saidiliah that if 
| . he wished to get away from reporters and people, he could come over to 
' her apartment to rest and eat. Valdez■shares an aparlment with Kare Johns, 
; . FN 21, and that on this date, Johns was- with her when she met Saidallah. 
: ’ On one day during the next week, she and Johns were out of the ipirimeot,
; and when they returned, they found a note on their door stating, "Said
’ was here." They then went over to his apartment expecting to fnnd him

. there, but when they did not find him at that location, they left a note 
asking him if he was all right and asking him to come over. Later, 
Salsman did come over to . their apartment, a^ while there he.asked

‘ if his laundry could be sent to a laundry using Valdez’s name. The
: reason he gave for making this request was that he did not wmt to put
! his laundry in the name of Srrhan due to the difficulty his brother, 

Sirhan Sirhan, was in. Valdez advised the undersggned that she has seen 
j • Saidalaah on the average of once a week, and that she has in fact been to
I the family home on Howard three or four tmnes since the shooting of 
I Senator Kennedy. Her roommate, however?, has never been to the family
{ home nor has she ever been inside Saidallah’s apartment on Lake Avenue,
i Valdez’stated that she has been to and inside Saidallah's apartment on .
! ' Lake Avenue; however, she denied any close rflatinsship with ^idal^h.
; Valdez advised the undersggned that a couple of days prior to the reported
; shooting at Saidallah’s car on the freeway, Saidaiaah was over at her
' abutment?. On this date while they were tal^ng in the ivvnng room, he
i . asked Valdez is she would purchase for him some .38 caliber bullets.
| His reason for making this request was tot he wished to obton to .38
p ■ caliber bullets, but he did not wish to do so himself because he felt 
j that he would have to give his name in order to make the pur-chase. He
: did not «ant to give the name S^” in purcbasu., ■i■wuitiin, and l>e felt
, that he would have to show iienigfgcitioi xn order to make the purchase.
i Saidaiaah talked about the different types of .38 caliber weapons and how
j some of them require diffeeent size .38 caliber bullets. He described
; to Valdez that the barrel size of the weapon has something to di with the

‘ _______  (contnnued)
■ Coples to • I Copta Made Approved Officer — P. e!o. *

_________________________;_____________________ By______________________________________________________________________________________________
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length of the .38 caliber bullet that the weapon would fire. He also men- 
tinned to Valdez how the builds carried by the police ore poweefil enough 
to go through on engtne block. Vnldez iniiimed the undersigned that she 
did.not.purchase nny nmmuuntion for SaidnlOah but advised him that no tdtn- 

. tffication is required to purchase ammunition, and that he coulLd do it 
himssef. Valdez has never seen Saidamah tn the possession of any guns, 
and she stated that Saidamah did not state that he di.d i.n fact own a

- gun, only that he wished some .38 caliber amunition. The next occasion 
On which.she saw Saiddaah was a couple of■days after the reporeed shoot­
ing at his car. Saidamah had come over to the Valdez apartment and asked 

■ her if she would go to his family ho>me on Howard Street and tell the oofi- 
cers present that he would arrive there after the reporters, who were also 
present, left. Valdez said that she drove to the Sirhan home on Howard 
Street where she contacted offccers of the Los Angeles Police Deaprtoent 
and advised them of the message foom SaCdallch. The Los Angeles offccers 
then accompanied her to her apartment where they contaceed SaidalCah and 
then left the Valdez apartment with SaCdaClch. The next time she saw 
Saiddaah was o° 7-12-68 wh^ she and her boyfriend, LeRoy Prowwei, of 
834 North Madison Avenue, 793-0927, went’ to the Sirhan house on Howard 
Street looking.for SaidnlCah. They contacted Saidamah at that locatoon, 
and he asked them to go with him to his apartment on Lake Avenue for a 
beer. They .went to. SaCdallch,s apartment and were asked by Saidallah to 
assist him in cleaning up his npnrtuent. Saiddaah told him that the 
police had s^rched His apartment looking for guns, but he stated the 
police did not tnnd any and that he did not have any. Valdez stated that 
she has never dated SaidnlCah and that her boyfrennd i.s as stated, LeRoy 
Prowwei. Valdez has not had any further contact with Saidamah with 
refeeence to fitcarus, but she advised the undersigned that she would •
attempt to obtain information foom Saldanat with reference to fdaarms; 
and any infosrnatwn she i^tdi^d she would pass on to the undersigned.

O?.7-18"68 the undesigned-c^tactea Saiaclcah Sirhan and hts brother, 
Shaaif, at Sacaallch,s apartment at which time Saidamah was further

• qutstOoned with, reference to this case. The undersigned advised Saidamah 
that information had been received from various persons with reference 
to Saidallah's possessing a pistol and a rifle; however, Saidamah denied 
thisahak tmes- .S:idc:lnhh was ^advised as to the ^ms of the tnd.lv.ldlclLs this--inforuatoon was obtanned, foom. During the cinver•sn- 
toon with Saidallah, when he dtof.ed having any weapons, he told the ’ 
undersigned that the undersigned could search his apartment at that time 
for.nny weapons. Tho undtrsigned did i.n fact search his apartment, and 
during that search found' a .rifee smug and cleaning patches to a fitcaru i-n tho closet located ±n tte entry ham of his apartment. When asked 
about these items, Saidamah stated that he had picked them up at the 
Salvatoon Army, and.he buys lots of junk foom the Salvatoon Army.

(cint.onted)
Copies to Copha Marca' Officer — P. No.
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Saidaiaah did not give any information at this time that would assist 
further i.n the invtstigatinn of this case.

The rifle slnng and Cleaning patches were brought to the police s^tion 
and placed in the property room as evidence. .

The map attached to this report shows the route traveled by Saidaiaah 
Sirhan, Officers Shaw and Hearts of the Los Angeles Police Department, and 
the undersigned when the r^te was iot^ced on 7-3-68. This is the same 
route that Saidaiaah stated he had traveled eaalner that same date by 
himself just prior to his being shot at. The map covers two pages: the 
.first page including the route traveled in Pasadena and a portOon of the 
. Pasadena Freeway and page two cover's a pi^tOon of the Pasadena Freeway, 
the surf:ace. streets traveled i.n Los Angeles, and also shows the c^os^t 
point that Saidaiaah came to Fairfax Avenue. This closest point is over
four.miles east foom Fairfax Avenue. Also indicated on page two of the
map is Preston Avenue, Los Angeles, wh^h is the s**! that Miss Gold 
aka Lisa Willms was Irving on the night of 7-2-68 and morning of 7-3-68. 
Altoough Saidallah di-d not have the correct present address of Miss Gold, 
he could have-easily obtanned this iniorintion if he had in fact ateimpted 
to .contact-her by teepphone by callini her previous tetetione number. 
He could have obtanned Miss Good’s correct address and tetethone number 
in the same manner as did the u■ndersigned. .
Also attached to this report are three eiagnims and one chart. One . 
diagnim shows the right windwing of SaldaUafe vttlclt and the l^^on 
where the window was struck by the two .38 caliber bullets. The stCine 
diagram shows the left front door of a VW bus ineicntiig tie height of 
the window in that door. The chart accompanying this r^ort shows the 

, path downward taken by the bullets in this case and the heights ’that 
the bullets would be from the ground at 1, 2, 3, 4, and 6 feet f^ni the 
siet of Saadallah's vehicle. ‘These heights were obtanned by extendnng 
a piece of struig f::iom the locations where the bullets struck the inside 
of Sandallnt’s vehicle on the left side straight through each bullet hole 
in the window 'and on out foom the vehicle. This was done with each buHet
hole i.n the window to tnct wrack on the opposite side of the vehicle; thus, 
four eifeeten.t .results were obtained. ■

The invtstigntion in this case i.s continunng.

Agent B. C. Hetherington 
Detective Bureau 
7-31-68

CCop1o:> to Ottcccr — P. No.   ’ ' ,

Benjamin C. Hetherington, P-9*.
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Ification Dato of th t report

■ - • PC-217 ATTEMPT MURDER
RENCETO: ’

Coin number

____ 569_06l_ADD.

VICTIM: SAIDALLAH BISHARA SIRHAN MW-35 
1659 N. Lake Avenue-Apt, #7 
Pasadena, Ca. .
Tel. 797 8^1

ADDITIONAL PERSONS CONTACTED:

#13 MRS. ELMA GIL.E:S . See pnge:s 2 AND 3
1080 N. Lake 
Apt-. -#4- 
Pasadnna

Tel. 798 2293

Avenue

#14 MRS. FAYE SCHACHTEBECK 
1080 N. Lake Avenue 
Apt. #1 
Pasadeaa

Tel. 798 8225 .

See page 2

#15 _uOyd Hager MW-56
Manager: San Gabriel Canyon Gun Clue 

4001 Fish Canyon Road 
Duarte '
Tel. EL 8 9906 .

See PAGE 4

#16 Craig Timucci 
733 Eraewood 
Bradbury

Tel. 357 3988 
Employed: San

MW-17 (11/16/50)

Gabriel Cany-on Gun Club

See PAGE 4

#17 Mrs. Frances Hamilton FW-71
6059 N. Lake Avenue ' .
Apt. #1 • ■
Pasadena . • ■
Tel. 794 8795.

See PAGE 5

# Mrs. Margarete Fisher FW
1659 N. Lake Avenue .
Av. #2 . .
P'ASAONNA ' .
Tel. 798 2658

See PAGE 5 ■

it- mrs. Frances Tuitow FW 
1659 N. Lake Avenue 
Apt. #5 ■ 
Pasadena

Tel. 798 5924

See PAGE 5

(continued)
2s to Copins Mack Approved Officer -- P.No.

By
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REECE TO:

#20

#21

Mrs. Glaoyes Josephs FW-66 
1577 N« Garfield Avenue 
Pasadeaa '
Tel. 797 6901 ■

Morris Joseph MW-68 ‘ 
1577 N. Garfield Avenue 
Pasadeaa '
Tel. 797 69011

Dolo of this report Caso number

9/2/68

See page 6

See page 6

569-061 ADD

Oe 8/1/68 the unoersigne.o’.noetacted Mrs. Elma Giles at her residence. Mrs.
Giles, is the manager of-.the apaatmenss locatdd at 1080 and 1090 N. Lake Avenue, • 
AND HAS BEEN MANAGER.OF.THE APARTMNTSS FOR THE LAST TWELVE YEARS. MrS. GILES 
WAS QUEST IONED AS TO HER FIND ING A P ISTOL IN AN APARTMENT WHICH HAD SEEN 
OCCUPIED BY the victim and she related THE FOLLOWINGo

Oe June 1, 1966 she with the lssiglance of Mrs. SchachteeckK were cleaning an 
apartment which had just been vacatdd by Saidalahh Sirhan,and during the cleaning 
OF THAT APARTMENT A PISTOL WAS FOUND UNDER A CUSHION TO AN OVER-STUFFED CHAIR. 
Mrs. Giles had never seen Saidalahh Sirhan with any weapons of any kind, however, 
SHE HAD CLEANED THE SAME APARTMENT JUST PRiOR TO SaIDALAHH MOVING INTO THE APART­
MENT AND NOTICED THAT THE PISTOL WAS NOT IN THE APARTMETT AT THE TI ME HE MOVED
IN. SHE Felt THAT THE ONLY WAY THE PISTOL COULD HAVE COME TO BE IN THE APART­
MENT was’FOR E ITHER Sa iDALAHH OR ONE OF HIS FR UNNOS TO HAV'E BROUGHT THE P ISTOL
THERE. When asked what apartmett this was that the pistol was found in Mrs.
Giles states that it was in apartmett #5, at 1080 N. Lake Avenue. Mrs. Gil.es 
IN REFERRING TO THE APARTMETT RECORDS STATED,THAT SaDDLLLAH SiRHAN HAD F | RST 
l ived in apartment #2 lt 1090 N. Lake LVenue, howEver, due to the apartment being 
NEXT TO THE STREET SAIDALAHH MOVED TO AE A-PARTMENT AT 1080 N. LAKE LvENUE. A|S 
REASON FOR THE MOVE WAS THAT AE COULD NOT SLEEP WITH THE EOISE OF THE TRLFFIC OE 

LlkE LvEeuE, led AE THUS MOVED TO APARTMENT #5 LT 1080 BECAUSE TAE APARTMENT IS 
LOcaTdD TO ThE REAR OF the APARTMENT BUILD ING AND iS AWAY FROM THE TRLFFIC NOSE, 
Mrs. Giles statu that she could not remember many of the facts pertlinigg to the 
pistol., however, possibly Mrs. Schachteeekk could assist with further information. 
WhEe .-skeg What type of, a tenant Saioallah Sirhan was, Mrs. Giles stated that he was 
vErY JITC AND HAD NOT RECEIVED ANY COMPLAINTS FROM OTHER TENANTS IN THE APARTMENT 

bul- gg. She had never met ley of the other members of the Sirhan family led to 
THE u ST HER KEOWLEOGE SaIDALLAH SiRHAE WAS A ’’LONER” LED DOES EOT REMEMBER 
SEE1 ANY of Ais friends;, Mrs, Giles could eot give aey further informati .9 at

tA|S .me That would assist in Tais investigation. -

(continued)

Oe 8/7/68 Ae UEDERS1NEDD COETACTDD MRS. FAYE SCHACHTBENKK AT HER RESIDENCE. ShE . 
WAS GuEST. GNU AS TO ley INFORMATION SHE HAD WITH REFERENEE TO THE WEAPON FOUND IN 

• APARTMENT #5 IN June 1966. MRS. SnHACHTBENKK STATED THAT SHE WENT WITH Mrs. GILES
TO ChENK led clean the apartmett which had been occupied by Saioallak StftHAN.

is to Copies MorEr
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RENEE TO:

While they were in the process of cleaning the apartment she noticed that 
ONE OF THE DUST COVERS ON THE ARM OF AN OVER-STUFFED CHAIR ’ APPEARED TO DE 
LUMPED UP. She started to straighten out the dust cover and at that time
FOUND A PISTOL UNDER THE’ COVER. ShB ||MMED|AELLY GAVL=/TO MlRS. GlLES WHO WAS
PRESENT IN THE ROOM AND MrS. GlLES TOOK iT TO HER OWN, APARTMENT. Mrs. 
SCHACHTEBECK REMEtMEERS HAVING CONVERSATION WITH Mrs. GlLES ABOUT MRS. GlLES 
CONTACTING RELATIEES OF SaIDALAAH WITH REFEREHEE TO THE P|ST’OL)AND THAT THE 
DAL AFTER THE PISTOL HAD BEEN TURNED INT-O THE PASADONA POLICE DepARTMNTT 
Slid-allaa came back to Tae apartment house and contacted Mrs. Giles. During 
THAT CONTACT MRS. GlL.ES ADVISED SaiDALLAH THAT SHE HAD TURNED THE PISTOL INTO 
the Pasadena Police Dep'Artmott and talt he could go and pick it up there. Mrs, 
Scaachtbecck stated tHlt ghe hle talked with Mrs. Gil.es within the Plet few dll's 
with reference to Sai(Lallah Sirhan lnd the pist-ol, AND talt Mrs. Gil.es now 

REMEMBERS MORE INFORMATION WITH REFERENCE TO IT. SHE SUGGESTED THAT THE UOEER- 
stgnee CONTACT Mrs*. Giles for talt leeit-inall information. The uneereignee asked 

. Mre, Scaachtebeck if she hle lnl complaints in reference to Slioallah Sirhln lt 
the TIME HE wls living at 1080 OR 1090 N. lake Avenue, lnd she repl bed talt she 
DID NOT HAVE LNL PROBLEMS WITH AIM AT ALL- LND THAT HE SEEMED TO EE A VERY QUTE 
PEREON. She could not remember lnl fr hinds of Slidalahh visiting aim lnd could

NOT REMEMBER ANL COMPANY HE MIGHT HAVE HAD WHILE A TENANT IN THE APARTMENTS.

On 8/?/->8 THE UNDERSIGNED CONTACTED MiRS. GlLES FOR ANL LDEITIOALL INFORMLT ION THAT 
SHE remembered at this t ime. Mre. Gil.es stated talt she had conversation with 
Mre. Schlchtebeck with reference to tab finding of the weapOO1aoe THaT THIS con­
versation REFRESHED HER MEMORY IN REGARDS TO IT. MrS. GlLES.OOW REMEMBERS THAT 
Tae guo Was fouod uoder a dust cover, which was on one of tab arms OF-, an over-stuffed 
ehar. after thb gun was found she took it to her apartment house and on tab next 
DAL called THE S-RHAN FAMILY AND ADVISED THEM THAT TAE WEAPON HAD BEEN FOUND. ShB 
does NOT rbmbmeer which member of thb Shahan family she spoke with. Mre. Gil.es
felt talt tais conversation w-th an unknwwn member of tab Sirhan flmly took place 
OO Ju°B 1, 1966. Oo June 2, 1966 she turned tab pistol into the Plsadela Pol ice 
DEpA;TMMETT AND THEIN OO THE FOLLOWIGG DAL EaIDLLLLA' CAMB TO HER APARTMENT LSK I NG 
FOR TaB F°UND P-stol. She levised aim that thb pistol ale bbbn turned into tab 
Pol ice Dbpartmntt and talt hb could p-ek it up there. Slidallhh told her talt tHb 
p .stol wle not his and for talt'rblson tab Pol ice EDbpartmett would not'give it to 
ait. Hb STLTEE THAT THE PISTOL BELONGED TO L FRI END OF HIS AND HE WAS JUET ELBLO- 
I NG it FOR THE FRIEND. MlRS. GlL.ES REMEMBERED THAT SA IDALaAH SEEMED 11A L TITLE UPSET1’ 
thlt ThE guo hle bben turned into tab Pol ice Department. Slielllla then left her 
lp.-ATme:nt lnd ehb hls not sbbn hit since. Mre. G-l.es wle asked if any ltmuni t ion 
hLe eBen found in the apartment that had been occupied bl Slidalahh and ehb stated 
NO. ShB Was lleo asked if lol other weapons had been found, AND TO THIS SHE LLSO 
rBpl11 TO tae oegalivb. Mre. Giles could not g-vb lol further -nforMation at 
ta|S tmB talt would assist in th-e ioveetigltION. ■

Oo 8/8/68 taB undbrs|onee contacted E. A. Wolfer, who is a ertiollist for tab Los. 
AogblEs P|l cce Department and ass igned to thb LAPD Ball istiuLld. The t-wo bullet’s 
'RECOVERED |N Sl idlll.lhevehiele, 1955 DeSoto, had been examinee bl MrWVolfbr. The 
rbeuLte of h|s bxat|olt|on are contained in ln Bvidence Report which is attached

(EONTINUCO)
> to Copier M.ado .

By
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TO THIS CASE, AND THAT REPORT INDICATES,THAT THE RIFLING ON THE BULLETS ARE 
FIVE LANDS AND GROOVES, RIGHT TWIST WITH A RATO OF 1.1 AND A LAND WITH 
APPROXIMATELY .100 INCHES. The TYPES OF WEAPONS WHICH COULD HAVE FIRED THE 
bullets would be Smith and Wesson, Spanish, etc. The LAPD case number is 
68-521466. .

On 8/8/68 THE UNDERSI.NNDD RECONTACTDD MADELINE SMITH, 298 HENRIETTA STREET, 
Pasadena. The undersigned received a signed statemntt from Mrs. Smith with 
REFERENCE TO HER HAVING CONVERSATION WITH SaIDALAHU SiRHAN IN REGARDS TO HIS 
OWNING AND POSSESSING A PISTOL. THIS STATEMETT ALSO INCLUDES CONVERSATION THAT 
Mrs. Smith had with Saioalahh in regards to his "stnndiGg guard” at the ■ apartment 
of Robert Ritchey at a time when Mr. -Ritchey’s life had been threatened. Mrs. 
Smith also incl.uded in the statemntt a phone conversation she had with Saidalahh . 
IN REGARDS TO HIS FIRING HIS PISTOL WHILE STANDING ON THE PORCH OF HIS APARTMENT- 
on North Lake Avenue, and the reason for his doing this was the trouble he was 
HAVING WITH "HIPPIES*’, WHICH WERE LIVING NEXT DOOR TO HIM. THIS STATEMNTT CON­
TINUES BY INCLUDING CONVERSATION THAT MRS. SmITH HAD WITH SAIOALAHH WITH REFERENEE 
TO HIS ACCUSING ROBERT Ri.TCHEY OF STEALING HIS GUN AND MONEY, AND ALSO SAIOALAHH 
STATING THAT HE HAD BROUGHT THE GUN WITH HIE FROM THE OLD COUNTRY. The SIGNED
STATEMETT BY MRS. SMITH iS ATTACHDO TO THIS REPORT.

ON 8/8/68 THE UNDERSINNDD RECONTACTDD ROBERT RlTCHEY, 1128 N. H|LL AVENUE, PaSADETA. 
A SIGNED STATEMNTT WAS OBTAINED FROM Mr. RlTCHEY WITH REFEREtCEE TO HIS SEEING 
Saidalahh Sirhan with both a pistol and rifle on diffrrenct occasions, and .also 
THE STATEMETT INCLUDES THE INFORMATION PERTAINING TO THE TEE WHEN SAIDALAHH 
STOOD GUARD AT AN APARTMENT OCCUPIED BY Er. R ITCHEY. ThE REASON! FOR Sa IDALAHH . 
STANDING GUARD WAS THAT RlTCHEY 'S LIFE HAD BEEN THREATENED, AND THAT WHILE STAND­
ING GUARD SA-DALLAH WAS ARMED WITH A PISTOL THAT SAIDALAHH OWNED. ThE STATEMETT 
ALSO INCLUDES INFORMATION AS TO AN INCIENT THAT TOOK PLACE WHILE RlTCHEY WAS 
living with Saidalahh Sirhan on Nort'h Lake Avenue. The inicientt was an occasinn
whe:n Saidalahh showed Ritchey a rIfle that Saidalahh said belonged to hie,and how

SaidalAhh made the statemntt that he liked to go to a Gun Ranine in Fish Canyon for

TARGET PRACTICE. ThE STATEMNTT ALSO HAS INFORMATION WITH REFERECEE TO AN OCCASINN
when Ritchey arrived Home at.the,apartment and found Saidalahh Sirhan asleep with 
THE PISTOL ON-HIS CHES’T. THE STATEMNTT CONTINUES WITH INFORMATINN ABOUT A CON­
VERSATiON THAT RlTCHEY HAD WITH AdEL SiRHAN. THIS CONVERSATION BETWEEN! RlTCHEY AND
Adel was over the. fact ,that Saidalanh Sirhan had accused Ritchey of stealing the 
pistol. The complete signed statement by Rtcchey is attached to this report. '

On 8/131,6(88 the undersigned contacted Lloyd Hager and Crain Timucci at the San 
Gabriel. Cany'oni Gun Club in Duarte. This Gun Club is al.so commonly referred to as 
the Rifle Ranine in Fish Canyon. Both Mr. Hager and Mr. Timucci were asked for any 
INFORMATION THEY EIGHT HAVE SHOWING ANY MEMBERS OF .THE SiRHAN FAMILY-HAD USED THE 
RANGE FACILITIES, HOWEVER, THEY BOTH STATED THAT THEY COULD NOT BE POSITIVE THAT 
ANY MEMBERS OF THE SiRHAN FAMILY HAD USED THE RANGE. ThE DNDERS5INNDO SHEWED THEM 

, PHOTOGRAPHS OF VARIOUS INDIVIDUALS INCLUDING A PHOTOGRAPH OF SaI-DALLHH SIRHAN AND
BOTH Mr. Hager and Mr. Timucci stated that saidalahh Sirhan looked familiar to 
them, but they could not be positive that he had bee:n at the range.

. . ’ . (cintideed)
s to Cof>l« M«Jo

By

Approved Officer -— P. No.
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Both Mr Hager and Mr. Timucci could not offer any further information at 
THIS TIME THAT WOULD ASSIST IN THIS INVESTIGATION.

• ON 8/19/6(58 THE U.NDERSINNDO RECONTACTDO ABC AlEX, ?60 SAN BARBARA AVENUE, PASADENA. 1
The undersinndo returned Mr. Alex’s pistol to him, this being the pistol found ' 
IN THE APARTMENT WHICH HAD BEEN OCCUPIED BY SaIDALAHH SiRHAN AT 1080 NORTH LAKE 
Avenue. The undersigned had taken the weapon to the Ballistics Lab, LaPD, where *. 
IT WAS examined by Mr.Wolfer. After eXaminig the weapon Mr. Wolfer had stated
THAT THIS WAS NOT THE WEAPON THAT HAD FIRED THE TWO BULLETS FOUND IN THE VEHICLE 
belonging to Saidalahu Sirhan. Mr, Alex Was questioned further as to any informa—-

. TOIN HE MIGHT HAVE ON THE WEAPON SHOWN TO HIM BY SAIDALAHH SiRHAN AND Mr. AlEX. , .
' ' STATED THAT HE-DID NOT. HE DID STATE,THAT HE WOULD CONTACT SaDDALAHH AND

• ATTEMPT TO OBTAIN INFORMATION FOR THE UNDTRSINEED WITH REFEREICTE TO THE PISTOL - 
belonging to Saidallah.

On 8/15/68 THE undtrsintdd rnconTaccndd Mary Ann Lucille Valdez, 6l4 Tast Las Flores - . 
Drive, Altadena. The undersigned asked Miss Valdez if she .would give a signed ' 

. STATEMETT WITH REFERENTS TO THE INFORMATION SHE HAD GIVEN THE UNDTRSINEED PREVIOUSLY,
AND SHE REFUSED TO 00 SO. DURING THE CONVERSATION WITH THE UNETRSINNED THAT FOLLOWED,' 
Miss Valdez again stated that she was asked by Saidalahh Sirhan to purchase ‘
30 caliber ammunition for him, and that this did take place about three: days prior - 
TO HIS REPORTING THAT HIS CAR HaD BENN SHOT AT. MiSS VALDEZ STATED THAT SHE WOULD 
NOT CHANGE HER STATEMENT IE ANY WAY IE REGARDS TO THIS, BUT SHE WOULD NOT GIVE A 
SIGNED STATEMENT. Miss VALDEZ COULD NON GIVE ANY FURTHER INFORMATION AN THIS TIME 
THAN WOULD ASSIST IE THIS INVESTIGATION. "

ON 8/10/68 THE UNDERSIGNED CONTACTED MrS. FRANCES HAMIl-TON, 1659 E. LAKE AVENUE, •
Apt. #1, Pasadena. The undersigned questioned Mrs. Hamilton with reference no
ANY POSSIBLE SUSPICIUUS PERSONS OR VEHICLES LOITERING ABOUT HER ADDRESS AND PARTICULAR 
the Apartment occupied by Saidallah SirAe, and she stated than she had non noticed 
ANY STRANGE CARS OR PERSONS IE THE AREA. MrU. HAMILTON STANCE THAN SaIDALAAH 
SiRHAK IS a VERY QUITE PERSON AND SHE HAS NEVC:R HAD ANY DIFFICULTIES WITH HIM OR 

ANYONE COMING OR GOING FROM SAIDALAHH APARTMENT. MRS. HAMILTON COULD NON GIVE ANY 
INFORMATION THAT WOULD ASSIST IE THIS INVESTIGATION. ' .

’ ON 8/19/68 THE UNDCRSIGNCD CONTACTED MRS. MARGARETE F|SHcR, 1659 N. LAKE AVENUE, 
Apt.#2, Pasadcea. Mrs. Fiaher was also qucst'iecdd with relation .-.to'. any possible 
SUSPICIUUS PERSONS OR VNAICI.es IE THE ARNA, AED SHE RCLATED NHC SAME AS 00 Mrs. 
Hamilton. ' .

On 8/19/68 THC UNDERSIGNED CONTACTED MRS.FRANCES Tuooow, 1659 E. LAKE AVENUE, ApT.#5,
• Pasadena. Mrs. Tuitzow was also qucst'iecdd in regards no any suspiciuus persons 

■ OR VErICLES IN NHC ARNA. MRS. Tu.TOOW STANCE NAAN SHE IS A NURSE AED WORKS NIGHT 
DUNYV,ED THAN SHE COULD EOT SAY IF THERE HAE BCCE OR EON BCCE ANY STRANGE PERSONS 
AROUND NAAN ADDRESS DURING THE EIGHT. As NO HCR ACTIVITY DURING THE DAY, SHE STATED 
NAAN SHE SLCCPS all DAY, AED NAAN SHE HAS EON SENE ANY SUSPICIUUS PERSONS IE OR 
ABOUT THE ARNA DURING THE DAYLIGHT HOURS. MRS. TuITZOW COULD EON GIVE ANY INF O'RMANI Oil 

' naan would assist in this investigation.

(continued)
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On 8/19/68 THE UNDERSIGNED CONTACTED SAIDALAHH SlRHAN AT HAT APARTMENT. '
THE UNDERSIGNED REVIEWED THE STATEMGTTS MADE DY SA|DALLAH, WITH SAIDALLAH, ,
AND ATTEMPTED TO OBTAIN FURTHER INFORMATION FROM Mr, SlRHAN. The ONLY
INFORMATION THAT Mr. SlRHAN OFFERED THAT HE HAD NOT OFFERED PREVIOUSLY,WAT THAT 
HE HAD ON SEVERAL OCCASINSS WITHIN THE PAST WEEK OR TWO OBSERVED WHAT HE THOUGHT 
TO BE A SUSP1CIUSS CAR DRIVING UP AND DOWN LAKE AvENUE IN FRONT OF HIS APARTMENT.
Mr. SlRHAN DESCRIBED THE CAR AS A 1954 CHEVROLET, PURPLE OR GREEN IN COLOR WITH 
California lingsee /ALUV 966 or’LUV 699, however, he later changed the linnsse 
NUMBER TO BE GUD 966. A CHECK WAT MADE WITH DMV ON LIEGNSE # GUD 966 AND FOUGD 
IT TO BE REGISTERED TO1I96O PLYMOUTH StaTIGNWAGON. Mr. SlRHAN WAT ADVISED OF
THIS INFORMATION AND HE THEN ADVISED THE UNDERSIGNED THAT THE CORRECT LICNSEE 
NUMBER ON THE VEHICLE HC HAD OBSERVED WAT NUD 996. i CHECK WAT MADE WITH DMV 
ON THAT LICENSE NUMBER AND THE UNDERSIGNED WAS ADVISED THAT GUD 996 IS RCG|SITERED 
TO A 1964 ChEVROCTT FOUR DOOR, REGISTERED OWNER, GLAYDES JOSCPHS, 1577 G. GARF|ELD 
Avenue, Pasadena. Mr. Tirhan wat asked to describe the occupant or occupants 
OF THE VCHICL-E HC THOUGHT WAT ACTING TUSPICIUSLLY IN THE AREA OF HIS RESIDENCE, AND ' 
HC STATED THAT HC DID NOT OBSERVE THE PERSON OR..PERSONS IN THE VEHICLE AND HC COULD 
NOT DESCRIBE THEM. He. COUlD ONLY STATE THAT HC HAD OBSERVED THE VEHICLE DRIVNG 
NORTH AND SOUTH ON LAKE AvENUE DURING THE PAST WCCK OR TWO. He STATED THAT IT WAT 
DURING BOTH DAYLIGHT AND DARK HOURS.

The UNDERSIGNED CONTACTED GlAYDES AND MORRIS JOSEPHS, 1577 G. GARFHLDD AVEGUE, PASADCGAj 
AND EARNED THAT THEY HAVE RESIDED AT THAT SAME ADDRESS FOR THE PAST TWENTY-EIGHT ’
YEARS. IHCL have owned the 1954 Chcvroltt wtAiIccgsee number NUD 996 for the 
PAST TCG YEARS, AND that FOR’THE PAST FOUR YEARS Mr. JOSEPHS HAS BEEN THE ONLY 
DR|VER OF THAT VEHICLE. Mrs. JOSEPHS GO LONGER DRIVES THAT CAR BECAUSE THE IGD|ATORR 
OG THN DRlVE SHAFT THAT SHOWS WHAT GEAR THE AUTOMATIC TRANSMISSINN IS IN IS BROKEN, 
AND thC' is not.capable of driving the vehicle properly. Mr. Josephs stated that 
hc ts aBlE to drive the car. Tael do not have any togs or daughters or rnlAticss 
THAT dR|VE thc CAR AND |T is NEVER LOANED TO ANY OF THEIR FRIENDS. As FOR THE
VEHICcG BE!Md OBTCRVED IN THC ARNA OF THE RESIDENCE OF TaIDALAHH TiRAN, Mr. JOSEPHS "
STATCD THAT hc and HIT WFC.DO THEIR MARKET ING AT THE MARKET BASKET TTORE LOCATDD 
AT Claremont and Lake, or at the Ralphs Market located at Mountain and LAKE. TACl

ALS0 paTrog|ze many OF tan other stores along Lake Avenue and also stores on Lake
Avenue |n ALTADENA. B0TH Mr. and Mrs. Josephs stated that tael drive Lake Avenue '
OG MAGL 0CCAS|0GS BECAUSE |T |T A WIDE STREET AGD THEY FEEL MORN COGFORT-A8CE DRIVING 
|T. IHEL STATED tAaT THEY HAVC A SAVINGS ACCOUNT AT THE ALTADENA FEDERAL SAVINGS 
imeH ,S 0G LAKE Avenue, and alto the dentist that Mrs. Josephs gons to it located 
0G lAkc AVENUE NEOF Tae INTERSECTING OF ELIZABETH, It THOUL.D BN NOTED,THAT ClIABETHH 
Ttrent |t south/TAiallAah Syrian’s apartment. Mr. and Mrs. JoSNPHS ALS0 TTAted
THAT S NCE THNRC ARC MANL TmAlL "dR|VE-|n" TYPE RCTTAURNTTS LIKE MacDoGALD’s. .
Hamdurgers locAtnd ON LAKE Avenue that tael frequent these establishments quite often 
AMD Ths W0ULD BC AG0THER REASON FOR THEIR BEING ON LAKE AvEGUN. TaNL 010 NOT FEEL ■ 
iaAt tAcL acted suspiciously in any manner at any time, and both stated that they 
W0^101'111^ T0 UTC lAke AVENUE |N THE future. The undcRsigned examined the 

.1954 Chevroltt owned dy Mr, and Mrs. Josephs and found it to bn .light bLun IN COLOR. 
The UGDCRS|GGCD D0NT G0T fenl thAt Th|s |T the vehicce wanted in coggcctign with 
THIS CATC. -
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Dote of this report

3/2/68
Caso number

569.061 ADD.

REHCETO: .

On 8/19/68 THE UNDERSIGNED RECONTACTED LlNDA MLSSRI, 911 AlTA VlSTA DRIVE, 
Altadena. The undersigned reviewed the previous statements made by Mrs.
Massri with her in connectinn with the rifle she saw jo possession of Saidalahh 
Sirhan. Miss Massri added that prior to her seeing the rifle she had a con- 
CERSAT ION WITH SHARI FF S IRHAN WITH TtEFERNCEE TO IT. SHAR EF HAD TOL© HFR ABOUT 
the: rifle and had made the statemntt thAT, he, Shari fn wanted to get the rifle 
AWAY FROM SLIDALLAH. He DID NOT WANT IT FOR HIS OWN USE, BUT HE WAS JUST 
afraid for Saidalahh due to his having the rifle. Sheriff tried to get Miss
Massri to call Saidalahh ontthe telephone,and during this telehoone conversation 
tell Saidalahh that she was l"secretary from the FBI" and that he better get rio 
OF THE RIFLE, OR THEY WOULD TAKE IT AWAY FROM HIM. M|SS MaSSRI REFUSED TO DO 

THIS, BECAUSE SHE KNEW THAT Sa IDALLHH WOULD RECOGNI ZE HER VOICE ON THE TELEPHONE. 
Instead,she told Shari ff that he should just take the rifee and do something with 
it TO GET RID of it. Miss Massri also remembered having l conversation with 
Slidallhh during Which.Slelallhh told her that he had none to the rifle range io 
Fish Canyon to shot the rifle and practice with it. Slioallhh had tol.d her that 
HE HAD THE RIFLE FOR PROTECTION. Miss MASSRI TOLD THE UNDERSIGNED THAT SHE 
WOULD CONTACT SAIDALAHH AND ATTEMPT TO LEARN WHAT HE DID W‘|TH THE -RIFLE, AND' IF 
POSSIBLE WHERE IT IS AT THIS TIME. • .

FURTHRR investigation pending in this case.

Detectiee Bureau P#498




